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Wij dragen
S.V. Grol
een warm
hart toe.

Jij ook? Doneer dan
nu je statiegeld.
Dank voor
je bijdrage!

Supporter van voetballend Nederland.
3
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Geachte lezer, 

Sinterklaas hangt weer aan de kap-
stok, de pakjesboot 12 is weer ge-
woon een vrachtschip, de winter-
stop is aanstaande en de geur van 
oliebollen en kniepertjes is al bijna 
te ruiken. Eerst nog aan de kerstdis 
met zijn allen. Met allen die ons dier-
baar zijn. Goede dagen voor slijters, 
slagers, bakkers, supermarkten, iets 
minder voor diëtisten. De kerstda-
gen zijn tegenwoordig meer vreten 
op aarde dan Vrede op aarde. Laten 
we toch ook een beetje aan onze 
medemensen denken die in oor-
logsgebieden vertoeven, of de min-
der bedeelden. Laten we een beetje 
lief zijn voor elkaar. December is de 
maand bij uitstek dat we wat meer 
naar een ander omkijken, of initia-
tieven bedenken om ook hen toch 
ook fijne kerstdagen te bezorgen.

Als redactie hebben we wederom 
ons stinkende best gedaan om u 
een paar uurtjes lees- en bladerple-
zier te geven. Ook deze keer 4 pagi-
na’s extra. Mede dankzij de trouwe 
bezorgers treft u hoogstwaarschijn-
lijk/hopelijk de kersteditie voor de 
‘ketsdagen’ nog aan op uw deur-
mat. Op de middenpagina ons ei-
gen Grol kerstverhaal met een, op 
zijn zachts gezegd, bijzondere kerst-
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stal. Een ontwerp van John Ligtenberg 
en een Kerstverhaal van Pieter Peters. 
We wensen u veel leesplezier, een sma-
kelijk eten en drinken, en uiteraard heel 
veel plezier en naastenwarmte toe. 
Daarnaast een prettige jaarwisseling 
gewenst, en alles wat maar wenselijk is 
voor het nieuwe jaar. En dan maken we 
ons alweer op voor een daverend Grols 
carnaval, dat 2024 vroeg valt. Nöhle-
mars!

Namens de redactie,

Henri Walterbos, Hoofdredacteur

NIEUWJAARSLOOP EN   
NIEUWJAARSRECEPTIE
ZONDAG 7 JANUARI 2024

VANAF 9.30 UUR INSCHRIJVING
9.30 - 10.30 UUR START WANDELROUTE 6 KM
12.30 UUR RECEPTIE VOOR JONG EN OUD

10.30 UUR START  10 KM
10.45 UUR START 3.5 KM

MET O.A. PRIJSUITREIKING EN NIEUWJAARSTOESPRAAK
SPORTHAL OPEN VOOR VOETBAL VANAF 11.00 UUR EN PANNAKOOI OP HOOFDVELD
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Richard Koster al 60 jaar 
supporter van Grol 1

Iedere zondag staat hij om ze-
ven uur op. Hij neemt dan de tijd 
zich goed voor te bereiden op de 
training van de Lopersvereniging 
Groenlo. Als trainer van een groep 
loopt hij zelf ook mee. De training 
begint stipt negen uur en is ander-
half uur later afgelopen. Hierna 
drinkt hij met zijn loopmaatjes een 
kop koffie in het Bernard Vos Club-
huus in Lievelde om vervolgens 
thuis een douche te pakken. Rond 
het middaguur bakt hij een uits-
mijter. De middag breekt dan aan 
en vanaf dat moment is zijn aan-

voetbal wordt anders veel te plichtma-
tig. En daarvoor komt het publiek niet 
naar de voetbalvelden.” 
Genieten langs het veld heeft hij niet 
altijd gedaan, moet hij bekennen. Een 
periode van drie jaar was Richard team-
leider van Grol 1. “Ik kijk daar niet met 
plezier op terug. Ik kreeg te maken met 
spelers die gefrustreerd of teleurgesteld 
waren. Al het gedoe in zo’n groep en het 
geregel er rondom heen. Ik trok me dat 
heel erg aan, ik ben daar gevoelig voor. 
We degradeerden ook nog. Ik was blij 
dat ik weer gewoon als supporter langs 
de lijn kon staan.” 

Vol aan de bak
Dit seizoen speelt Grol voor het eerst 
in een zogenaamde ‘gemengde klasse’ 
met daarin enkele traditionele zater-
dagamateurs. Richard is erg enthousiast 
over het niveau in de eerste klasse H. “Je 
kunt zien dat er wat ploegen tussen zit-
ten met een behoorlijk spelersbudget. 
In die omstandigheid zitten wij niet en 
we moeten daarom vol aan de bak om 
aan te haken. Onze aanval is sterk, Luc 
Berentsen een fenomeen en Tycho is 
een krachtmens. Maar onze verdediging 
is kwetsbaar. Dat levert interessante 
wedstrijden op.” Minder te spreken is 
Richard over de wedstrijden die op za-
terdag gespeeld worden. “Vooral uit-
wedstrijden zijn minder leuk. Je komt 
dan terug aan het begin van de avond en 
iedereen vliegt weg naar een volgende 

afspraak. Op zondag heb je de tijd om 
na afloop een lekker biertje te drinken 
met elkaar. En dan thuis om zeven uur 
Studio Sport kijken. Dan sluit je de zon-
dag mooi af.” 

Voedselbank vrijwilliger
Naast het voetbal en het hardlopen is 
Richard, sinds hij een aantal jaren pen-
sioen heeft, actief als vrijwilliger bij de 
(regionale) voedselbank. “Leuk en nuttig 
om te doen en het brengt je met ande-
re mensen in contact. Mooi dat gezeur 
van iedereen. Iemand uit Aalten vraagt 
alleen aan mij wat Grol 1 heeft gemaakt, 
als ze weten dat ze verloren hebben. Ik 
vind het goed om niet alles in dezelf-
de bubbel te doen. In coronatijd was 
dit één van de weinige activiteiten die 
doorgingen.” 

In de loop der jaren heeft Richard ver-
schillende dingen gedaan bij Grol. Naast 
vele jaren zelf gespeeld te hebben in on-
der meer het meest roemruchte Grol 11 
ooit, schreef Richard voor het clubblad, 
was teamleider en lid van de terrein-
commissie. Nu brengt hij het clubblad 
nog rond en bezoekt hij trouw alle wed-
strijden van Grol 1. “De supportersscha-
re wordt stillaan wat kleiner. Er is na-
tuurlijk veel voetbal op televisie en de 
jeugd loopt niet altijd meer warm voor 
het eerste. Hier valt het gelukkig nog 
mee, maar we komen ook bij verenigin-
gen waar geen hond langs de lijn staat.” 

dacht gericht op de hoofdmacht 
van s.v. Grol.  

Door: Rik Gockel

Vast programma
Vele zondagochtenden verlopen zoals 
hierboven beschreven. Zo ook op zondag 
3 december als Grol zich opmaakt voor 
een uitwedstrijd tegen FC Winterswijk. 
“Ik heb inderdaad best een vast pro-
gramma. Ik vind dat de ideale indeling 
van een zondag. Ben daarom ook geen 
voorstander van het zogenaamde week-
endvoetbal. Bijgelovig ben ik trouwens 

niet en ik heb ook geen last van zenuwen. 
Wel wat gezonde wedstrijdspanning.” 

Hij is inmiddels 71 jaar, maar voorlopig 
zoals hij zelf zegt, nog veel te fit om 
zondag de hele dag voor de televisie te 
zitten. Grol 1 is zijn tweede hobby, want 
tegen hardlopen kan voetbal niet op. De 
hardlopersvereniging is zijn grote lief-
de. Hij liep achttien keer een marathon, 
waaronder die van Athene en Rome. 
“Op gammele kinderkopjes langs al die 
historische gebouwen en kunstwer-
ken dwars door de stad. Dan loop je op 
adrenaline.” Drie uur en ruim twintig mi-

nuten liep hij erover in zijn beste dagen. 
Nu traint hij iedere week nog en met wat 
senioren loopt hij door de week. Het lo-
pen van wedstrijden doet hij nog spora-
disch. 

Super Supporter
Afgelopen seizoen werd Richard ge-
kroond tot ‘Super Supporter’. Niet een 
titel waarmee hij koketteert. “Mooi om 
een keer mee te maken. Maar ook niet 
meer dan dat.” Richard noemt zichzelf 
een rustige, relativerende supporter. Hij 
loopt niet de polonaise en het hardop 
analyseren van de wedstrijd laat hij graag 
aan anderen over. “Ik sta graag tussen 
een vast clubje mensen. Dat zijn onder 
andere Michel en Henk Hoffman, Marc 
Rots, Bob Lebbink en Aloys te Brake. Met 
hun bezoek ik ook alle uitwedstrijden. 
Voetbal kijken en tegelijkertijd wat ou-
wehoeren met elkaar. Ik mis bijna niets. 
Behalve vorige week, want toen had Al-
oys het verkeerde adres in de navigatie 
gezet en kwamen we in een buitenwijk 
van Apeldoorn uit, terwijl we in Dalfsen 
moesten zijn. Halverwege de eerste helft 
kwamen we aanzetten. Dan krijg je na-
tuurlijk een hoop commentaar.” 

Dat ‘navigeren’ ging 60 jaar geleden 
heel anders. Met de fiets gingen ze naar 
de uitwedstrijden toe. Het was in de 
tijd van Tonnie Tops, Joop Koenders en 
Henk Blanken. “Ik heb dat heel bewust 
meegemaakt. Ik kan me nog herinneren 
dat Grol met onder andere Fons Zuidin-
ga en Wim Reukers onverwachts kam-
pioen werd in Ruurlo. Met de fiets weer 
terug, wat een feest. Maar ook het kam-
pioenschap tegen Longa ’30, waar Kevin 
Stöteler eruit werd gestuurd en met 10 
man de wedstrijd werd gewonnen, was 
historisch. En natuurlijk vorig jaar tegen 
DVC in Didam. Allemaal fantastische 
hoogtepunten.” 

Richard houdt van pingelaars op het 
veld. “Tonnie Tops was daar vroeger een 
mooi voorbeeld van en in deze tijd ge-
niet ik van acties van Tiem Rots en Tycho 
Riteco. Dat soort vrijbuiters met bijzon-
dere acties moeten we koesteren. Het 

Foto’s: John Ligtenberg



 |  AUTOBEDRIJF
Thorbeckestraat 117

7141 TZ  Groenlo

VICTOR RENSEN
0544 - 462344
www.autobedrijfvictorrensen.nl

Autobedrijf Victor Rensen
Dé specialist in Peugeot en Citroën

Hét Sociaal Cultureel Centrum in Groenlo
Theatervoorstellingen, concert, filmhuis, repeteren, vergaderen, presenteren, kunstexposities, 

uitvaarten en een centrale ontmoetingsplek.

Sociaal Cultureel Centrum De Mattelier 
M a t t e l i e r s t r a a t  1 9   •   7 1 4 1  B P  G r o e n l o
T  0 5 4 4  4 6  2 0  2 0   •   M  0 6  4 2  4 9  7 7  4 4
www.demattelier.nl  •  info@demattelier.nl

6

Jubilarissen
425 jaar clubtrouw en clubliefde

In het verleden was het ‘vast pandoer’ 
dat alle jubilarissen van de s.v. Grol wer-
den gehuldigd tijdens de jaarvergade-
ring, maar met die traditie is een aantal 
jaren geleden gebroken. Bij ‘toeval’, en 
door de toenmalige omstandigheden 
ingegeven, ontstaan in de coronape-
riode. De opzet bleek aan te slaan, dit 
stukje te scheiden van de ALV en hier 
blijvend een aparte avond voor te or-
ganiseren. Op deze wijze werden huldi-
gingen bovendien persoonlijker en ge-
vierd in een wat kleiner gezelschap met 
uiteraard de naaste familie erbij. Op 
donderdag 9 november werden maar 
liefst acht leden gehuldigd; zeven per-
sonen omdat ze 50 jaar lid zijn van s.v. 
Grol en een persoon voor maar liefst 75 
jaar clubtrouw. Deze feestelijke hap-
pening vond plaats in de serre van het 
clubcafé waarbij de bloemen en de ju-
bileumspeldjes vanzelfsprekend niet 
ontbraken. Alle jubilarissen werden 
persoonlijk toegesproken door voorzit-
ter Stan Raben die bepaald geen half 
werk had gemaakt van zijn speeches. 

Door: Mark Wessels

Jan Wieriks
Jan is 50 jaar lid van ‘de Grol’ maar heeft 
zelf nooit tegen een bal getrapt, dit in 
tegenstelling tot zijn broer Wim en diens 
zonen Willem en Kees. Daarentegen is 
Jan een actieve hardloper (LVG), ten-
nisser en een fanatieke mountainbiker. 
Hij is wel een regelmatige bezoeker van 
thuiswedstrijden van Grol 1. “Het is heel 
bijzonder dat wij iemand in het zonnetje 
mogen zetten die nooit zelf heeft ge-
voetbald maar de club wel al 50 jaar als 
lid ondersteunt”, aldus de voorzitter.

Peter Hartman
Peter komt uit een echte voetbalfamilie. 
De zussen Betsie en Ria hebben allebei 
actief gevoetbald en broer Toon Hart-
man behoeft al helemaal geen introduc-
tie. Peter, die pas geleden ook nog werd 
gehuldigd omdat hij 50 jaar spelend lid 
(!!) was, heeft zijn hele voetballeven lang 
gekeept. Begonnen in de pupillen en 
daarna in verschillende jeugdelftallen ge-
keept, kwam hij in de senioren eerst voor 
Grol 9 uit maar stond hij later ook op het 
doel bij Grol 2 en Grol 4 en zelfs als re-
servegoalie van Grol 1. Naar eigen zeggen 
is zijn sterkste punt strafschoppen stop-

pen en zijn zwakste punt roken. Peter 
heeft zich ook jaren achtereen ingezet 
als jeugdleider bij s.v. Grol.

Bertie Hieltjes
Bertie is op 13-jarige leeftijd lid geworden 
en heeft zowel in de jeugd als bij de se-
nioren gespeeld. Bovendien heeft hij ja-
renlang zijn kunsten in de zaal vertoond. 
Buiten het actieve voetbal was Bertie 35 
jaar jeugdleider en heeft hij in die hoeda-
nigheid ook verschillende jeugdkampen 
georganiseerd. Zijn beide zoons Tim en 
Nino voetballen allebei in het 8e elf-
tal. Mooie anekdote: Bertie stond naar 
een wedstrijd van Grol 4 te kijken, komt 
sponsor Gerard Zijdel (Grolliwood) tegen 
het einde van de wedstrijd aanlopen. Ge-
rard zag Grol scoren en vroeg Bertie naar 
de stand. Bertie zei: 3-1 voor en een dol-
gelukkige Gerard liet alvast enkele kisten 
bier klaarzetten in de kantine. In werke-
lijkheid werd de wedstrijd met 1-7 verlo-
ren maar het feest was er na afloop niet 
minder om.

Jeroen Porskamp
De naam Porskamp behoeft binnen s.v. 
Grol natuurlijk geen nadere uitleg maar 

Foto: Marcel Houwer






Ronald Gerritsen, De Woerd 9, 7141 GK Groenlo

0544 -  840623, 06 -  51314790

ronald-gerritsen@hotmail.com, www.ffanderskoken.com

Zoekt u iets:

... creatiefs ... 
... gezelligs ..

. 
... leuks ... 
... of gewoon ff iets anders? 

Voor een leuke, gezellige maar net ff een 

andere kookworkshop/catering neem 

contact op met ff anders.

Iedereen verdient 
een club!
Goed voor jouw club & geweldig voor de buurt.
Verenigingen, stichtingen en clubs zijn belangrijk voor ons land. Ze brengen mensen bij elkaar 
en maken de samenleving sterker. Daarom is de Rabobank al tientallen jaren verbonden met 
het verenigingsleven. We ondersteunen verenigingen, stichtingen en clubs niet alleen 
financieel, we begeleiden ze ook op het gebied van duurzaamheid, gezondheid en 
maatschappij. Maar jij helpt ook. Iedereen doet mee. Zo leveren we met elkaar een bijdrage aan 
het welzijn van Nederland.  

9

voor degenen die hem niet kennen; Je-
roen Porskamp is de zoon van wijlen 
Tonnie Porskamp, voormalig bestuurslid 
en erelid van de club. Jeroen is op 8-ja-
rige leeftijd aangemeld als lid en heeft 
alle jeugdklassen doorlopen om uitein-
delijk bij de senioren in Grol 12 te belan-
den. Jeroen heeft jarenlang in de kanti-
ne gewerkt voordat hij verhuisde naar 
Coevorden waar hij inmiddels al 35 jaar 
werkzaam is op het bungalowpark de 
Huttenheugte van Center Parcs. We zien 
hem sowieso elk jaar terug bij het Mar-
veldtoernooi waar hij ondersteunt bij het 
licht en geluid. Ook al is hij al jarenlang 
woonachtig in Drenthe; Jeroen is altijd 
lid gebleven van ‘zijn cluppie’ en van de 
supportersclub. 

Hans Rouwmaat
Hans Rouwmaat, na 50 jaar onlangs ge-
stopt als eigenaar van de schoenen- en 
sportzaak aan de Ruurloseweg, heeft zelf 
nooit gevoetbald maar de banden met 
s.v. Grol lopen wel diepdoor in zijn fami-
lie. Dan hebben we het over zwager Wil-
ly Konnik, een gewaardeerd vrijwilliger 
maar ook zoon Remco die jarenlang suc-
cesvol was bij de Grolse Boys en nu ook 
als lid van Grol. Hij is zelf jarenlang een 
zeer trouwe sponsor geweest; in het bij-
zonder als sponsor van Grol 2, als mede-
sponsor bij de aanschaf van coachjassen/ 
trainingspakken van het jeugdleidersgil-
de en uiteraard als spil bij de uitgifte van 
de keepershandschoenen. Hans is in al 
die jaren niet alleen van belang geweest 
voor de club maar was daarnaast een 
sympathieke en keihard werkende on-
dernemer in Groenlo. 

Michel Hoffman 
Door Grolvoorzitter Raben werd ook de 
nodige aandacht geschonken aan Mi-
chel Hoffman, in Grolkringen bekend 
als ‘de spits’ van Grol 1. Michel heeft 
een indrukwekkend CV bij Grol als spe-
ler, jeugdtrainer, teammanager Grol, lid 
van de kunstgrascommissie, lid van de 
sponsorcommissie, lid voetbalbestuur, 
lid van de fusiewerkgroep en sponsor. 
Daarnaast zet partner Natascha zich in 
voor het G-voetbal en zijn hun beide 

zoons Titus en Dries ook meer dan actief 
bij Grol. Titus en Dries werden na hun 
geboorte trouwens eerst lid gemaakt 
van s.v. Grol voordat Michel de gang naar 
het gemeentehuis maakte (toen nog in 
Groenlo). Vader Henk is ook nog actief bij 
de vereniging, dus de club zit wel degelijk 
in het DNA van de familie Hoffman.

Rob Porskamp 
Rob Porskamp is 50 jaar oud en ook 50 
jaar lid van de club. Annelies en Henk 
Porskamp hebben hun telg namelijk op 

2 oktober 1973, Rob’s geboortedag, di-
rect aangemeld bij s.v. Grol. Rob heeft tot 
zijn 25e actief gevoetbald en was daar-
naast jarenlang voor de club in de weer 
als jeugdleider, kampleider en later be-
stuurslid/voorzitter van de supporters-
club en bestuurslid van de BCG. ‘Last but 
not least’ is hij als eigenaar van het prach-
tige sportcafé, niet meer weg te denken, 
en is hij ook nog eens een geweldige 
sponsor. Zie hiervoor ook een stukje op 
de pagina’s van het Commercieel team in 
deze uitgave.

Anton ten Hoopen, 75 jaar lid!

De uitsmijter van de avond was vanzelf-
sprekend de huldiging van de 83-jarige 
Anton ten Hoopen, geboren binnen de 
Grolse stadsgracht en nog steeds op en 
top clubman. Anton heeft tot zijn 24e 
gevoetbald totdat hij moest stoppen 
vanwege een kniekwetsuur. Hij werd al 
snel gevraagd voor de elftalcommissie; in 
die tijd het belangrijkste orgaan bij elke 
amateurclub. Anton heeft dit maar liefst 

20 jaar gedaan en werd daarna wed-
strijdsecretaris en bestuurslid. Daarnaast 
was hij bijna 25 jaar consul voor s.v. Grol 
en de Grolse Boys. Vanwege zijn enorme 
staat van dienst binnen de club was hij al 
eerder benoemd tot erelid. Ten Hoopen 
is nog steeds regelmatig op het sport-
park Den Elshof aanwezig, waarbij de 
wedstrijden van met name Grol 1 nooit 
worden overgeslagen.

Foto: Marcel Houwer
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Al les  voor  de  u l t i eme 
bu i tenbe lev ing

B e z o e k  o n z e 
s h o w r o o m  v o o r 
e x c l u s i e v e 
t u i nme u b e l e n

www.johnligtenberg.nl
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In deze rubriek informeren we jullie 
graag over de ontwikkelingen binnen 
de Grol. Veel informatie is al tot jullie 
gekomen via de website, sociale media 
en/of via andere kanalen maar hierbij 
in aanvulling daarop nog een overzicht 
van diverse ontwikkelingen vanuit het 
perspectief van het bestuur.

Door: Stan Raben

1. Samenstelling Algemeen Bestuur
Op dit moment bestaat het Algemeen 
Bestuur uit slechts 4 leden, te weten 
Dennis Pasman (voorzitter Voetbalbe-
stuur), Tom Hoffman (penningmeester), 
Tonnie Zieverink (secretaris) en Stan Ra-
ben (voorzitter). En er zijn dus formeel 3 
posities vacant, namelijk vicevoorzitter, 
voorzitter Organisatiebestuur en voor-
zitter SEAG. Gelukkig heeft John ter 
Heerdt zich bereid verklaard de rol van 
vicevoorzitter op zich te willen nemen en 
we zullen hem bij de eerstvolgende ALV 
kandidaat stellen. John draait al wel vol-
ledig mee en daar zijn we heel blij mee. Er 
resteren dus 2 vacatures en we zijn hard 
op zoek deze zo snel mogelijk ingevuld te 
krijgen door goede kandidaten. Hier komt 
nog bij dat in oktober volgend jaar Tonnie 
als secretaris aftredend en niet herkies-
baar is, dus daarvoor zoeken we ook een 
goede kandidaat-opvolger waarbij we 
deze kandidaat ook zo snel mogelijk wil-
len laten meedraaien in verband met een 
goede overdracht.

Helaas hebben we gemerkt in onze zoek-
tocht dat het ontzettend moeilijk is om 
nieuwe bestuursleden te vinden. Hierbij 
is het niet zo dat ze er niet zijn, want we 
hebben meer dan voldoende capabele 
mensen binnen onze vereniging, maar de 
mensen die we tot nu toe hebben gespro-
ken geven aan dat ze er niet voldoende 
tijd voor kunnen vrijmaken.

De club kan alleen op lange termijn goed 
blijven draaien als we alle voldoende 
goede bestuursleden hebben. Dus daar-
om hierbij nogmaals een oproep aan 
iedereen om, als je zelf geïnteresseerd 
bent of je kent iemand die het misschien 
zou willen, dit te melden bij een van de 
bestuursleden.

2. Financiële situatie
Zoals ook tijdens de afgelopen ALV aan-
gegeven door onze penningmeester Tom 
Hoffman staan we er financieel goed voor. 
Het seizoen 2022-2023 hebben we afge-
sloten met een klein positief resultaat. In 
het afgelopen seizoen was het spannend 
wat de energieprijzen zouden doen. In 
de begroting hadden we hiervoor een 
inschatting gemaakt. Door inspanning 
van diverse vrijwilligers binnen de ver-
eniging, maatregelen om minder energie 
te verbruiken en door een gunstige ont-
wikkeling van de prijzen voor energie, zijn 
de kosten in het afgelopen seizoen ten 
opzichte van de begroting meegevallen. 
Bovendien zijn een aantal geplande ac-

tiviteiten niet doorgegaan waardoor op 
de kosten is bespaard. Door deze lagere 
uitgaven was het niet nodig om in het af-
gelopen seizoen de opgebouwde voorzie-
ning aan te spreken.

Per 1 juli jl. is in navolging van de gemaakte 
afspraken de contributie met 1,5% ver-
hoogd. We zullen ons gaan beraden op 
het contributiebeleid voor de toekomst 
want met de huidige inflatiecijfers is 1,5% 
op termijn niet vol te houden en mogelijk 
moeten we daarom de jaarlijkse indexatie 
verhogen of eenmalige extra indexaties 
doorvoeren. Gelukkig was dat voor dit sei-
zoen nog niet nodig maar mogelijk komen 
we tijdens de volgende ALV wel met der-
gelijke voorstellen.

3. Speerpunten Beleidsplan 
2023-2027
We hebben bij Grol een beleidsplan dat 
van tijd tot tijd wordt geactualiseerd. In 
het kader daarvan hebben we de volgen-
de speerpunten gedefinieerd waarvan er 
een aantal zijn voortgekomen uit de dit 
voorjaar gehouden verenigingsenquête:
•  Verbeteren van vrouwen- en meiden-

voetbal (voortgekomen uit verenigings-
enquête)

•  Verbeteren situatie met betrekking tot 
natuurgrasvelden 3 en 4 (voortgeko-
men uit verenigingsenquête)

•  Meer aandacht voor vrijwilligers (voort-
gekomen uit verenigingsenquête)

•  Verbeteren faciliteiten lagere teams 
(voortgekomen uit verenigingsenquête)

•  Doorontwikkelen duurzaam sportpark
•  Verbeteren bemensing van de begelei-

ding van alle teams
•  Trainen en spelen op basis van 14 voet-

bal spelprincipes Grol
•  Ontwikkelen spelers op eigen niveau, 

zowel sociaal-emotioneel als voetbal-
technisch

•  Versterken samenwerking met overige 
verenigingen

•  Uitbreiden sponsorpakketten
•  Intensiveren en verbeteren sponsorre-

laties

Bestuurstaal
Foto: John Ligtenberg
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Foto: Sanne Waenink

4. Overleg en afstemming met 
andere verenigingen
We zijn een grote vereniging met veel le-
den en met veel en kwalitatief goede vrij-
willigers en bestuursleden, dus we kunnen 
heel veel zelf. Maar het is altijd goed om 
met andere verenigingen te overleggen en 
af te stemmen om van elkaar te leren en 
elkaar te helpen bij diverse onderwerpen.

In dat kader hebben we met de 5 voorzitters 
van de grote Achterhoekse verenigingen 
AZSV, Longa’30, DZC ’68, FC Winterswijk 
en Grol een periodiek overlegplatform op-
gezet. In dit platform komen we ongeveer 4 
keer per seizoen bij elkaar en we bespreken 
dan verschillende belangrijke thema’s waar 
elke vereniging mee te maken heeft en af-
hankelijk van wat er op de agenda staat, 
wordt de voorzitter vergezeld door een 
collega bestuurslid of commissielid die de 
meeste inhoudelijke kennis heeft van het 
betreffende thema. Voor dit seizoen zijn de 
hoofdthema’s achtereenvolgens 1.) Veilig-
heid & Welzijn, 2.) Financiën, 3.) Opleiding 
en 4.) Vrijwilligers & Leden.

Daarnaast hebben we binnen de gemeen-
te Oost Gelre ook 2 keer per seizoen een 
overleg met de besturen van alle voet-
balverenigingen binnen de gemeente, te 
weten Longa’30, RKZVC, Erix, KSV, HMC, 
ZVZ en Grol. Bij dit overleg zijn ook de ge-
meente en de KNVB vertegenwoordigd.

5. Alcohol en Drugs
Zoals jullie weten hebben we geprobeerd 
om in juni, in samenwerking met de ge-
meente Oost Gelre en Mazzel Jongeren-
werk, een informatieavond over drugs en 
alcohol te houden. Helaas is deze avond 
toen niet doorgegaan omdat het aantal 
aanmeldingen destijds te laag was. Om-
dat we als bestuur van Grol dit een ont-
zettend belangrijk onderwerp vinden en 
als grote vereniging met 1400 leden onze 
maatschappelijke verantwoordelijkheid 
hierin willen en moeten nemen, hebben 
we een nieuwe poging gedaan om deze 
boodschap over te brengen aan onze 
jeugdtrainers en –begeleiders. Tijdens het 
door het Voetbalbestuur georganiseerde 
en erg drukbezochte voetbalcafé op 8 

december heeft Luc van Gemerden hier 
een interessante en leerzame presenta-
tie over gegeven en er was veel interactie 
met ons aanwezige jeugdkader. Heb je 
zorgen of vragen over alcohol, drugs en 
digitale verleidingen? Kijk dan voor meer 
informatie op www.sameninoostgelre.nl 
maar je kunt natuurlijk ook altijd een be-
stuurslid hiervoor benaderen die dan kan 
helpen de goede weg te vinden.

6. Sportiviteit, respect en 
gedragscodes
Helaas constateren we dat er af en toe 
sprake is van onsportiviteit, gebrek aan 
wederzijds respect en ongewenst gedrag 
op en om de velden. Dit neemt zelfs toe. 
Om dit een halt toe te roepen willen we als 
voetbalverenigingen in Oost Gelre daar-
voor een protocol opstellen. De KNVB en 
de gemeente hebben toegezegd hier een 
eerste aanzet voor te geven die we dan als 
verenigingen gaan uitwerken tot een defi-
nitieve versie die we dan ook in de praktijk 
gaan toepassen.

Misschien kunnen we dit protocol breder 
trekken dan alleen de gemeente Oost 
Gelre en kan het gaan gelden voor de 
hele Achterhoek of wellicht voor geheel 
Oost-Nederland. 

7. Tuchtzaken
De KNVB ziet een toename van het aan-
tal tuchtzaken bij het amateur voetbal. De 
KNVB zit er bovenop en voert een lik op 
stuk beleid en teams kunnen op non-ac-
tief worden gezet, bijvoorbeeld voor een 
periode van 2 weken. Er is daarbij ook dis-
cussie over de tuchtrechtspraak want de 
strafmaat voor een vergelijkbaar vergrijp 
ligt bij de amateurs hoger dan bij de profs. 
Naar onze mening zou dit gelijkgetrokken 
moeten worden want de profs hebben 
een voorbeeldfunctie voor de amateurs. 
Anders worden straffen minder makkelijk 
geaccepteerd en zal het aantal tuchtza-
ken ook niet of niet snel genoeg dalen tot 
een aanvaardbaar niveau.

8. Verenigingsgesprek
Op 16 december vindt wederom het ver-
enigingsgesprek plaats. Alle geledingen 
binnen de club (besturen, commissies 
etc.) zijn daarvoor uitgenodigd om hierbij 
met 1 of 2 vertegenwoordigers aanwezig 
te zijn. Vanuit het bestuur willen we in dat 
gesprek graag horen wat er leeft binnen 
de club en legt graag haar oor te luister 
bij de vele besturen en commissies bin-
nen de club. Hoe staan we ervoor, wat zijn 
de pijnpunten en waar kunnen we dingen 
veranderen / verbeteren.  Als bestuur 

Foto: John Ligtenberg
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brengen we de volgende twee bespreek-
punten in: 1.) Vrijwilligers 2.) Verbetering 
Faciliteiten voor de lagere teams. Maar de 
bedoeling is dat het een open gesprek is. 
Daarbij is ook de inbreng van onze gele-
dingen voor ons van groot belang.

9. Weekendvoetbal
Meer clubs gaan van het zondag- naar 
het zaterdagvoetbal en dit heeft te ma-
ken met de nieuwe voetbalpiramide 
van de KNVB en de versterkte degrada-
tieregeling. Tijdens het overleg met de 
andere verenigingen in onze gemeen-
te was de gezamenlijke conclusie dat 
dit zowel voor- als nadelen heeft. Wel 
worden naar onze mening de belangen 
van het zondagvoetbal verkwanseld. 
De zondagclubs dienen zich te veel te 
schikken naar de belangen van de za-
terdagclubs. Per saldo moeten de zon-
dagclubs meer wedstrijden op zaterdag 
spelen dan omgekeerd de zaterdag-
clubs op zondag. Bovendien werken 
lang niet alle zaterdagclubs mee om 
een tijdstip op de zaterdag te vinden 
dat ook aan de wensen van de zondag-
club tegemoet komt en houden ze star 
vast aan hun eigen voorkeurstijdstip. 
Naar onze mening laat de KNVB dit 
veel te veel over aan de clubs en zou ze 
hier een veel strakkere regie in moeten 
nemen. Binnenkort, naar verwachting in 
februari - maart 2024, vindt er een eva-
luatie plaats van het weekendvoetbal.

10. 105 jarig lustrum
Op 18 september bestond onze vereni-
ging alweer maar liefst 105 jaar. Een lu-
strum en belangrijke mijlpaal om even 
aandacht aan te besteden en dit hebben 
we gedaan door een leuk aandenken uit te 
delen aan alle spelende leden, vrijwilligers 
en ondersteunende leden. De spelende 
leden hebben een tasje om de voetbal-
schoenen in op te bergen ontvangen en 
alle vrijwilligers en ondersteunende leden 
een mok. Beiden voorzien van een speci-
aal ontworpen logo Grol 105 jaar. 

11. Jubilarissen
Er zijn dit jaar 7 mensen 50 jaar lid, te 
weten, Jan Wieriks, Hans Rouwmaat, 

Bertie Hieltjes, Peter Hartman, Jeroen 
Porskamp, Rob Porskamp, en Michel Hof-
fman. Verder is ook ons Erelid Antoon ten 
Hoopen dit jaar maar liefst 75 jaar lid! Zij 
zijn allemaal gehuldigd op donderdag-
avond 9 november in de serre van ons 
sportcafé. Het was een geslaagde en 
gezellige avond en we hopen dat de jubi-
larissen nog vele jaren lid mogen blijven. 
Allen nogmaals gefeliciteerd!

12. Omroepsters
We zijn erg blij dat met ingang van dit 
seizoen bij thuiswedstrijden van Grol 1 
Mascha Harbers en Kim Baack de taak 
van omroeper op zich hebben genomen 
en we wensen hen hierbij nogmaals veel 
succes toe. De afgelopen seizoenen is 
deze taak door Hans Scheinck ingevuld 
waarvoor we hierbij onze dank uitspre-
ken. Hans heeft aangegeven beschik-
baar te blijven als back-up bij verhinde-
ring van de dames.

13. Woensdag groep
Onze woensdaggroep verzet elke week 
weer ontzettend veel werk om ons sport-
park goed en netjes te houden. En dit is 
niet alleen op de woensdagen maar velen 
zijn ook op andere dagen in touw met onze 
accommodatie. Het gaat daarbij om zowel 
onderhoud, opruimen, schoonmaken, gras-
maaien, lijnen trekken en allerlei andere 
voorkomende werkzaamheden. Grote klas-
se wat deze mensen voor onze vereniging 
doen en de vele vrije tijd die ze erin stop-
pen. Complimenten. Hier mag af en toe 
door sommigen wel wat meer respect voor 
worden getoond en ook zou het enorm 
helpen als we allemaal zelf onze rommel 
opruimen en de afspraken nakomen zoals 
bijvoorbeeld het terugzetten van doelen 

op de juiste plaats. De vergrijzing van de 
woensdaggroep is overigens wel een punt 
van zorg en het is noodzakelijk dat er weer 
nieuwe instroom is van jongere mensen die 
de handen uit de mouwen willen steken.

14. Samenwerking 
FC Twente/Heracles Academie
Tijdens het door het voetbalbestuur 
georganiseerde voetbalcafé op 8 de-
cember heeft Tim van Vlijmen van de 
FC Twente/Heracles Academie een 
presentatie gegeven over hoe de spe-
lers worden gescout en geselecteerd 
voor regio trainingen en eventueel, 
vanaf de leeftijd van 12 jaar, toetreden 
tot de academie. Een erg interessante 
en leerzame uitleg en aan het eind van 
deze presentatie is de samenwerkings-
overeenkomst tussen de Academie en 
Grol getekend.

Het is goed hierbij te realiseren dat dit 
geen exclusieve samenwerking betreft 
aangezien wij ook al langere tijd een 
soortgelijke overeenkomst hebben 
met De Graafschap. Voor de Betaald 
Voetbal Organisaties is uiteraard het 
belang van een dergelijke overeen-
komst om al op jonge leeftijd goede 
spelers aan zich te binden, voor Grol 
is het belang dat we gebruik kunnen 
maken van de aanwezige kennis bij de 
BVO’s ten behoeve van het verbeteren 
van onze jeugdopleiding en hierdoor 
blijven we interessant voor jonge spe-
lers om zich bij Grol aan te melden.

Tot slot wens ik namens het 
Algemeen Bestuur iedereen 
fijne feestdagen en een gelukkig, 
gezond en sportief 2024 toe!

Foto: Stefan Kempers



• PVC
• Tapijt
• Gietvloeren
• Egaliseren

• Belijnen
• Sportvloeren
• Tennisvloeren

Keppels Vloeren Groenlo
Redoute 20H
7141 JW Groenlo
06-55186851
keppelsvloerengroenlo@hotmail.nl

Keppels advertentie 2020 Nog aanpassen naar liggend.pdf   1   04-05-20   15:41

Beltrumsestraat 13, 7141 AJ Groenlo   T 0544 – 46 12 23
info@weeninkbloemsierkunst.nl

17

Had de Sint zaterdag 18 november nauwelijks voet aan wal gezet in Nederland, een 
dag later zat de goedheiligman alweer uitgerust en wel, en in een zeer goede bui, 
tussen de jongste jeugd van Grol, in sporthal Den Elshof. Bijna 100 kinderen beleef-
den een leuke en vooral erg gezellige doemiddag vol spelletjes, waaronder scoren 
bij penaltypiet. Maar natuurlijk zagen de kinderen vooral uit naar Sinterklaas en zijn 
Pieten. Veel kinderen verrasten de Sint met een mooi gemaakte kleurplaat. Drie van 
hen vielen in de prijzen. Daarnaast had hij voor alle kinderen een bal meegenomen, 
het was één groot feest! Dank u Sinterklaasje….

Sint bij Grol lol

Foto’s: Sanne Waenink
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Spelers van het kwartaal: 
Matteo en Paolo Aresu

Namen: Matteo (10) en Paolo (7)
Teams Grol: JO11-1 en JO8-4

Hoe lang voetballen jullie al?
Matteo: “Ik voetbal nu bijna 4 jaar.”
Paolo: “Ik voetbal al 1,5 jaar.”

Wat is jullie favoriete positie in het veld?
Matteo: “Ik speel graag in de verdediging. 
Meestal op rechts, maar als Quinn er niet 
is dan sta ik wel eens op links. Maar rechts 
vind ik toch echt wel de leukste plek.”
Paolo: “Mijn sterkste punt is verdedigen, 
want ik ben heel sterk en groot. Ook sta ik 
af en toe in de goal, want ik vind keepen 
heel erg leuk.”

Wat is jullie sterkste punt als voetballer?
Matteo: “Ik ben fysiek sterk en kan heel 
goed passes geven.” 
Paolo: “Ik kan heel goed met mijn wreef 
schieten.” 

Wat vinden jullie nu eigenlijk zo leuk aan 
voetbal?
Matteo: “Ik vind het heel erg leuk en mijn 
vrienden voetballen ook allemaal. Ik vond 
het eerst wel spannend om na de zwemles 
op voetbal te gaan, maar vond het toen 
wel heel erg leuk.”
Paolo: “Omdat ik het gewoon heel erg leuk 
vind.” 

Wat is je mooiste voetbalmoment dat je je 
kunt herinneren?
Matteo: “Dat ik met een omhaal de bal van 
de doellijn hield zodat er geen doelpunt 
kwam. De tegenstander was namelijk de 
keeper al gepasseerd en ik kon toch nog 
redding brengen.”
Paolo: “Dat we gelijk speelden tegen 
Witkampers in Laren en ons eerste punt 
haalden.” 

Wie vind je eigenlijk de leukste leider, 
trainer, coach?
Matteo: “Rick (van de JO11-1) vind ik de 
leukste trainer, hij is heel aardig en maakt 
veel grapjes.”
Paolo: “Mama! Mama is onze coach en is 
heel erg goed.”

Door: Sanne Waenink

Foto: Sanne Waenink

Wat doe je liever? Scoren, maar niet win-
nen of niet scoren, maar wel winnen?
Matteo: “Niet scoren, maar wel winnen! 
Want ik scoor toch niet zo heel vaak als 
verdediger. Ik win liever met mijn team 
zodat we 3 punten halen.”
Paolo: “Niet scoren, maar wel winnen.”

Wat is jullie favoriete voetbalclub en 
waarom?
Hier waren de jongens gezamenlijk 
meteen over eens dat dit toch echt wel 
FC Twente is omdat de sfeer daar erg leuk 
is. Matteo vertelt dat hij samen met zijn 
moeder een seizoenskaart heeft. “Ik ga 
meestal met mama, maar ik heb ook al 
eens met mijn oom in vak P gezeten.” 

Waarom is jullie eigen team eigenlijk zo 
leuk?
Matteo: “Ja, ik heb een leuk team, maar 
in het begin vond ik dit eigenlijk nog niet. 
Mijn vrienden voetballen namelijk bijna 
allemaal in de JO11-2, maar nu is het wel 
heel erg leuk.” 
Paolo: “Ja, het is een heel leuk team. 
Gelukkig zit mijn beste vriend Foss ook in 
mijn team.”

Hebben jullie naast voetballen nog an-
dere hobby’s?
Hier werd eerst heel lang over nagedacht.. 
en toen werd er wel gelijktijdig aange-
vuld dat ze allebei graag gamen. En dan 
vooral met vrienden Fortnite spelen op de 
playstation. 
Matteo: “Verder spreek ik graag samen 
met vrienden af om naar de pump-track 
baan te gaan.”
Paolo: “Ik hou ook heel erg van kleuren.” 

En als wij nu samen gaan eten en jullie 
mogen kiezen wat is dan het allerlek-
kerst?
Matteo: “Pizza in Italië. Die zijn veel lek-
kerder dan hier.” 
Paolo: “Pasta, macaroni. Dit kan papa het 
allerlekkerst klaarmaken.” 
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Buiten is het erg guur weer. Na een hele 
dag regen begint het in de avond ook 
nog eens te sneeuwen. Het is écht koud 
en nat buiten. Voor de lampen die de 
voetbalvelden verlichten, gaat een con-
tinue waas aan natte sneeuwvlokken 
voorbij. Een mooi gezicht, maar… brrrr. 
Het heeft de Sint zelfs doen besluiten 
om deze avond en nacht niet op pad 
te gaan. Kun je nagaan. Het is dan ook 
niet heel vreemd dat op deze maandag-
avond in november de training van de 
JO15-3 toch uiteindelijk niet doorgaat. 
Normaal gesproken zouden regen en 
wind Björn Dierckx en zijn jongens niet 
deren, maar vanavond wordt het ook 
hen toch iets teveel van het goede. We 
duiken snel de altijd warme sportkanti-
ne in voor een gesprek over een bijzon-
der voetbalsysteem, plezier en passie!

Door: Sander Esselink

Bevlogen autodidact 
Tijdens het maken van de afspraak voor 
het interview stelde Björn de vraag: “Hoe 
zijn jullie bij mij uitgekomen?” Een mooi 
vraag, hoe komt dat eigenlijk? “Normaal 
hebben we niet echt het idee dat we het 
belangrijkste team zijn of zo”, licht Björn 
zijn vraag die avond nader toe. Binnen 
een vereniging gaat de aandacht inder-
daad al snel uit naar de eerste selectie-
teams. Maar dit is misschien wel een 
valkuil. Teams als JO15-3 zijn zeker even 
zo belangrijk voor een vereniging en ver-
dienen dus ook net zo goed aandacht. En 
zo kwamen we bij Björn terecht, die voor 
het eerst van zijn leven trainer is. En ook 
nog eens van een heel mooi team.

“Vroeger ben ik ooit begonnen bij de 
Grol, bij de F-pups. In de D-jeugd ben 
ik gestopt. Toen ben ik naar handbal 
gegaan. Dat paste veel beter bij mij en 
heb ik heel lang gedaan. Eerst bij de HV 
Grol en later, toen het herenhandbal 
in Groenlo werd opgeheven, bij Erix in 
Lichtenvoorde.” Maar een aantal jaren 
geleden moest Björn vanwege blessures 
stoppen met de handbalsport. En eigen-
lijk kwam hij ook helemaal niet meer bij 

de Grol. Totdat hij via-via toch weer in 
contact kwam met de voetvalvereniging 
Grol. “Via een kameraad van mij, die hier 
voetbalt, hoorde ik dat ze nog trainers 
nodig hebben. En toen hadden we het er 
een keer ’s avonds over: “Is dat niet wat 
voor jou?” Toen dacht ik: “Ja-ja-ja… Ja 
eigenlijk wel!” Zijn eerste intenties wa-
ren om als assistent-trainer te beginnen, 
maar toen hij bij Grol kwam werd hem 
de vraag gesteld of hij niet een team wil-
de coachen, er was namelijk sprake van 
een gebrek aan coaches. “Ja doe maar, 
laten we maar doen. En zo ben ik er in 
gerold.” Nu is hij trainer en coach van de 
JO15-3, het team waar Boris Lammers 
de aanvoerdersband draagt. Op vraag 
of Björn het goed doet, antwoordt Boris 
met een brede glimlach: “Jazekers! En 
hij is zeker ook enthousiast.” 
Dat Björn enthousiast, maar vooral ook 
gedreven en bevlogen is, wordt snel 
duidelijk. Een trainerscursus heeft hij 
nooit gevolgd, maar hij heeft weldege-

lijk kennis opgedaan, weet wel veel van 
tactieken. Deze heeft hij zich op een 
bijzondere manier eigen gemaakt, zo 
vertelt hij zelf. Een autodidact dus. “Het 
klinkt misschien knullig of zo.. maar via 
‘Football manager’, ik heb vroeger uren 
en uren Football manager gespeeld, wel 
meer dan duizend uur. Daardoor kreeg 
ik al die tactische kennis, ook over bij-
voorbeeld positionering. Je bent echt 
een manager.” Bij dit spel gaat het voor-
al ook om voetbaltactieken, waar je ook 
teams moet trainen en kampioen kunt 
worden, het is dus geen FIFA. Boris kent 
Football manager wel. “Maar ik heb het 
nooit gespeeld.”

Nieuw voetbalsysteem 
Langzaam wordt duidelijk dat Björn zijn 
geheel eigen kijk op voetbal heeft. Mede 
door het spelen van Football manager 
heeft hij een eigen visie ontwikkeld. Zo 
gebruikt hij bijvoorbeeld niet het beken-
de 4-3-3-systeem. “Ik kijk niet naar 4-3-3. 

Nee, daar ben ik helemaal niet van”, zegt 
Björn heel overtuigend. “Ik heb bijvoor-
beeld mijn eigen opstelling, dat werkt 
perfect. Dat zit er al helemaal in bij de 
jongens.” Boris begint te grijzen en be-
aamt wat zijn trainer zegt. “Als wij 4-3-3 
zouden spelen dan zou hij weg gaan. Dat 
zei hij gelijk al aan het begin. We staan nu 
derde, dus het werkt ook mooi.” Inder-
daad lijkt het te werken, want het team 
draait bovenin mee in de competitie, dat 
zegt genoeg. De vorige fase stond het 
team van Björn nog tweede en momen-
teel (= eind november), in de tweede fase 
staan ze derde. Maar ze hebben nog een 
wedstrijd minder gespeeld. De systema-
tiek werkt goed. “Jaja, lacht Björn trots, 
“Ik heb gewoon een bepaalde tactiek, wij 
spelen vooral 4-2-3-1. Met twee verde-
digende middenvelders, dan maak je de 
tegenstander helemaal gek. Dat snappen 
ze niet. Daar kunnen ze niet op anticipe-
ren. En als je je focus verliest, dat is net 
als bij handbal, dan gaat je kwaliteit naar 

beneden. Als je simpel speelt dan kan de 
tegenstander daar op schakelen. Negen 
van de tien keer werkt het.” De tegen-
stander weet niet hoe ze met de eigen-
zinnige speelwijze van JO15-3 moet om-
gaan. Mede ook omdat men totaal niet 
gewend is om er tegen te spelen. 

Ook spelers moesten in het begin erg 
wennen, vertelt Boris. Dat is natuurlijk 
ook niet zo gek, als je eerder vrijwel al-
tijd 4-3-3 hebt gespeeld. “Bijna niemand 
snapte het in het begin, veel mensen 
liepen dan rechtsvoor terwijl ze centrale 
verdediger waren. Het is wennen aan je 
plek, weten wat je moet doen en zo. Dat 
gaat nu helemaal mooi! We proberen er 
ook op te trainen, maar het is vooral in 
de wedstrijd dat je er aan moet wennen. 
Björn let op wat er dan in de wedstrijd 
fout gaat en daar trainen we dan op.”

Duidelijkheid zorgt voor plezier
Het is een hele uitdaging, een heel team 
van ‘veertien/vijftienjarigen’ in je eentje 
trainen en leiden. En dat dan ook nog in 
je allereerste jaar als trainer. Tijdens het 
trainen komt Björn eigenlijk handen te-
kort; omdat hij alleen is, kan hij niet even 
een voetballer alleen nemen om één-op-
één iets specifieks te trainen. Maar hij 
redt zich. Terug naar de basis, dat is wat 
hij wilde met zijn jongens, positiespel, ba-
sistechnieken als dribbelen, en het werkt. 
Björn: “Ik heb de jongens écht zien groei-
en. Sommige jongens zijn zo gegroeid, 
omdat je er bovenop zit. Dat gaat niet 
altijd even vriendelijk. Ik ben heel dui-
delijk.” “Hij laat zijn mening wel weten”, 
vult Boris grinnikend aan. In het begin 
moesten de jongens er wel aan wennen. 
Uiteindelijk werkt het wel, iedereen is er 
bij gebaat en zorgt het ook voor plezier.

“We doen het met zijn allen”, zegt Björn, 
“ik heb natuurlijk ook geen ervaring als 
trainer en heb de hulp van de jongens 
ook nodig. Zo helpen we elkaar. Als ik het 
even niet weet met het trainen dan zegt 
Boris bijvoorbeeld: “Laten we dit en dat 
gaan doen.” Dat is toch mooi!” Gelukkig 
krijgt Björn naast het veld wel hulp en 

ondersteuning van de ouders, anders 
zou het ook niet te doen zijn. De ouders 
vlaggen en zorgen voor het rij- en was-
schema. Dat hoeft Björn er dus gelukkig 
niet allemaal bij te doen. Maar een paar 
handen (leiders) erbij was natuurlijk wel 
fijn geweest.

Naar de derde klasse
Dat Björn gedreven is, hadden we al ge-
constateerd. Boris weet dit nog goed te 
illustreren aan de hand van een voorbeeld: 
“Vooral op de momenten dat we een te-
gengoal krijgen, dan heeft hij in de rust 
of na de wedstrijd heel vaak de uitspraak: 
‘Ik had de hele dugout wel op kunnen 
eten!!!’ Beide heren moeten hard lachen. 
De gedrevenheid van Björn lijkt wel te zijn 
overgeslagen op zijn talenten. Ze draaien 
bovenin mee in de competitie en hopen te 
kunnen promoveren naar de derde klasse. 
Dat is het streven. Het is belangrijk dat de 
aandacht niet alleen is gericht op de se-
lectieteams, ook een derde team telt mee 
en is belangrijk voor een vereniging. Björn 
weet het heel mooi te verwoorden:

“We zijn niet een derde team -  wij zijn 
hét derde team!”
En daar is niks aan gelogen…

We zijn hét derde team!
Plezier, passie en een bijzonder voetbalsysteem
Foto’s: Stefan Kempers
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Er is een kindeke geboren op aard…. 

Bovenop de kanonswal, met uitzicht op Sport-
park Den Elshof zijn Mariannelies en Theozef 
trotse ouders geworden van een jongetje. De 
Grol-familie is in grote getalen bijeengekomen 
om het wondertje te mogen aanschouwen. 
Het is prachtig decemberweer. De Grolse wind 
jaagt door de herberg en de (b)engeltjes zor-
gen voor een winterse sfeer. “Het sneeuwt!”, 
roept een van de aanwezigen.

Twee stralende trotse ouders treffen ze aan, 
staand naast de kribbe met hierin het kin-
deke. “Heeft ie de bof?”, lacht herder Frank 
Walterbos. “Wat ne dikken mangel,” vult een 
van de drie Koningen, Michel Hoffman, aan. 
“Beschute met muuskes hoof ik neet. Loa’w 
d’r moar vlot ene drinken,” loopt een andere 
herder, Hennie Schovers, naar het kratje son-
devoeding van het kindeke. “Mariannelies zeg 
altied ‘span um den linkerd’, moar mo’j no zelf 
eens kieken wat doar in de kribbe lig,” roept 

Koster Richard vanaf de andere kant. Het lijkt 
wel een doorsnee gesprek in de GrolHerberg. 
Desalniettemin is vader Theozef erg content 
met de kleine man. “Dat ik, als oud-voorzitter, 
oud-prins en tevens mede-oprichter van deze 
kleine man een steentje kan bijdragen aan de 
toekomst van de Grol, maakt mij een zeer ge-
lukkig mens.”

“Wi-j hebt alleen nog gin naam!”, skettert Ma-
riannelies door Sportcafé De Herberg heen. 

Zij is immers van de namen, want als een voor 
haar onbekend wezen aan de bar staat vraagt 
zij al snel ‘woar bu’j van?’ Haar stem laat me-
nig aanwezige de rillingen over de rug lopen. 
Theozef probeert Mariannelies te kalmeren, 
maar of hem dat deze keer lukt? “Laat dat 
maar aan mij over. Terwijl ik het kindje uit de 
kribbe til, komt er vast en zeker een naam in 
me op. Ik heb daar een neusje voor.” Theozef 
buigt voorover, haalt de kleine man uit de krib-
be en grijpt direct naar zijn rug. “JEZUS, wat is 

dat kind zwaar!” En zo werd zijn naam aan de 
buitenwereld onthuld.

Terwijl ‘In Excelsis Theo’ uit de geluidsboxen 
knalt, loopt de Grol-familie langs de kribbe om 
Mariannelies en Theozef te feliciteren en de 
cadeaus te overhandigen. De drie (eigen)wij-
zen uit het Oosten mogen eerst. Harry heeft 
wierook meegebracht, in een blauw doosje 
met een rode strik. Hans komt met mirre op 
de proppen en Michel overhandigt het goud. 

“He-j neet meer gold bi-j ow? Want ie-j hebt 
nog ’n kaartje!”, schreeuwt Mariannelies. Ze is 
alweer weer helemaal de oude…

Het kindeke is een tevreden baby. Het ontbreekt 
hem aan niets. Minimaal vier keer per dag de groene 
beugelfles, drie keer daags een hapje bruin fruit, lief-
devolle ouders… en net als grote broer Rob op het 
Brouwersnös geboren. Wat wil een mens nog meer?

Fijne Kerstdagen!
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Op jonge leeftijd begon de inmiddels 
20-jarige Sophie te Brake met voet-
ballen bij s.v. Grol. Inmiddels heeft ze 
al wedstrijden gespeeld in de voorron-
de Champions League met FC Twente 
waarin ze zelfs belangrijke doelpun-
ten scoorde, staat ze strak boven-
aan met FC Twente in de Eredivisie 
voor vrouwen en op het moment van 
schrijven zit ze in Spanje met Oranje 
Onder 23. Het gaat ineens snel met de 
carrière van Sophie.

Door: Ivo Tenten

Sophie woont samen met haar zus 
Emma, moeder Anke en vader Peter aan 
de Bernard van Galenstraat in Groenlo. 
Op een koude zaterdagmiddag bezoek 
ik Sophie thuis. Na een luidruchtige maar 
hele vriendelijke ontvangst van Harry de 
hond (blaffende honden bijten inder-
daad niet, integendeel) heb ik een ont-
zettend gezellig gesprek met Sophie en 
haar ouders, waarin voetbal, familie en 
gezelligheid centraal staan. We hadden 
om 13.00 uur afgesproken, en Sophie zou 
tot ongeveer 15.00 uur de tijd hebben. 
Ruim genoeg dacht ik, maar het was uit-
eindelijk bijna 15.00 uur voordat ik weer 
richting huis ging. Tijdens het gesprek 

werd me ook duidelijk waarom de familie 
Te Brake maar tot 15.00 kon, maar daar-
over later meer.

Geen faciliteiten
“Ik vind voetbal al vanaf een heel jonge 
leeftijd leuk”, vertelt Sophie. “Volgens 
mijn ouders was het woordje ‘bal’ het 
eerste woordje dat ik kon zeggen”, lacht 
ze. “Nadat ik klaar was met zwemlessen 
ben ik direct op voetbal gegaan. Ik zat op 
school aan de Buitenschans en zat daar 
met veel jongens in de klas die ook gek 
waren op voetbal, waar ik dus vanaf de 
pups al mee gevoetbald heb bij Grol en 
buiten op straat.”

“Toen ik begon met voetbal, waren er maar 
weinig meisjes die ook voetbalden. De fa-
ciliteiten voor meiden die voetbalden wa-
ren toen nog niet zoals nu. Ik kan me nog 
herinneren dat ik me soms moest omkle-
den in bijvoorbeeld een scheidsrechters-
hokje of een washok, en niet eens kon 
douchen.” Meiden die gingen voetballen 
waren dus zeker geen vanzelfsprekend-
heid 15 jaar geleden, maar Sophie wist het 
zeker, voetbal was helemaal haar ding.

Talent
En dat bleek ook wel, Sophie had talent. 
Vanaf de F-jeugd tot en met de JO15-1 
heeft ze altijd in de selectieteams ge-
speeld en samen met jongens gevoetbald. 
“Meiden die goed kunnen voetballen zou 
ik dat ook zeker aanraden, blijf zolang als 
je kunt bij de jongens voetballen. Daar-
door krijg je meer weerstand op het veld 
en word je zelf veel beter dan wanneer je 
van jongs af aan alleen maar met meiden 
voetbalt”, weet Sophie uit eigen ervaring. 
“En ik heb ook geluk gehad dat ik goede 
trainers heb gehad, zoals Max de Vries jr, 
Bert Roeterdink en Mark Baten. Onder 
hun leiding speelde ik onder andere met 
Tiem Rots, Jordy Schutten, Kjell Riteco, 
Mike Kempers en Ids de Vries. Ik ga af en 
toe nog wel eens kijken bij Grol 1, omdat 

Sophie te Brake: 
Grol, FC Twente, Jong Oranje
“Blijf zolang als je kunt bij de jongens voetballen”

Foto’s: Stefan Kempers

daar toch best veel oud ploeggenoten in 
spelen, maar ik moet eerlijk zeggen dat ik 
daar niet zo heel veel aan toe kom. Ik ben 
gewoon te druk.” Uiteraard heeft Sophie 
ook meegedaan aan het Marveldtoernooi. 
In 2018 bijvoorbeeld waarbij Grol de ope-
ningswedstrijd speelde tegen Barcelona 
met Xavi Simons. “Na 3 jaar in de JO15-1 
kwam ik er echter achter dat de fysieke 
verschillen tussen mij en de jongens te 
groot begonnen te worden”, vertelt Sop-
hie. En juist op dat moment kwam FC 
Twente langs.

Beloftenteam FC Twente
Na de uitnodiging van FC Twente volgden 
allereerst twee testwedstrijden met het 
Onder 19 elftal van FC Twente. Peter ver-
telt: “Wij gingen uiteraard kijken naar die 
wedstrijden en we zagen al snel dat Sop-
hie heel goed mee kon, maar dachten ook 
te zien dat de trainers elkaar na 10 minu-
ten in de eerste testwedstrijd al aankeken 
en bevestigend knikten.” Waar Sophie bij 
Grol begon als centrale verdediger en in 
de JO15 werd omgeturnd tot centrale 
middenvelder, heeft ze zich bij de Twente 
beloftes na een start op het middenveld 
gefocust op de verdediging. “Mijn trainer 
gaf aan dat ik de meeste kans zou maken 
om het eerste te bereiken wanneer ik me 
zou richten op de positie van centrale ver-
dediger, dus dat heb ik toen gedaan bij de 
beloftes.” Sophie heeft in totaal 3 jaar bij 
het beloftenelftal gespeeld. “In mijn laat-
ste jaar bij de beloftes heb ik mezelf best 
veel druk opgelegd”, bekent Sophie. “Dat 
jaar was toch een beetje erop of eronder. 
Ik heb er veel voor moeten laten om het 
te halen en dat was niet persé altijd leuk. 
Maar dat was het dan meer dan waard. Het 
is best bijzonder om vanuit de eigen jeugd 
door te stromen naar het eerste elftal, dat 
is niet voor veel meiden weggelegd.”

Ouders
“Mijn ouders zijn heel belangrijk voor 
me geweest en dat zijn ze nog steeds. 
Ze steunen me in alles wat ik doe en ze 
hebben me zo vaak gebracht en gehaald. 
Ze kwamen en komen nog steeds heel 
vaak kijken, samen met Emma.” Wat 
opvalt is dat de ouders van Sophie haar 
ook met beide beentjes op de grond 
houden, voor zover dat überhaupt nodig 
is. Moeder Anke geeft aan: ”We hebben 
Sophie altijd volledig gesteund in wat ze 
graag wil en we hebben haar nooit druk 
opgelegd. We kijken wel waar het schip 
strandt zeiden we altijd, en we hebben 
haar op die manier altijd gesteund in 
wat ze het allerleukste vindt, voetballen. 

Naast haar ouders blijken ook familie en 
vriendinnen een belangrijke rol te spelen 
voor Sophie. “Ik moet erg veel laten voor 
het voetbal, maar wanneer het kan, pro-
beer ik extra te genieten met vriendinnen 
en familie. Ik vind het leuk om bij mijn 
neefjes bij Erix te kijken, maar ik ga ook 
graag leuke dingen doen met vriendin-
nen. Gisteravond ben ik ook gezellig nog 
even Groenlo in geweest.”

En dan blijkt ook waarom de familie 
maar tot 15.00 uur kan deze zaterdag-
middag. In de hoek van de keuken stond 
me al de hele tijd een sjoeltafel aan te 
kijken, maar ineens werd duidelijk wat 
die daar deed. De familie heeft de af-

Maar we hebben haar ook gezegd dat ze 
moet gaan studeren naast haar voetbal. 
Hoe leuk ze voetbal ook vindt, de kans 
dat ze van voetbal kan leven is gewoon 
echt heel erg klein, dus vinden wij de stu-
die ook heel belangrijk.”

Sophie is het daar overigens volledig mee 
eens, maar geeft aan dat het wel lastig is om 
te combineren op het moment. “Daarom 
studeer ik bedrijfskunde aan de Open Uni-
versiteit, dat kan volledig digitaal en vanuit 
huis. Hierdoor kan ik alles beter combine-
ren. En wat ook fijn is, nu heb ik bijna alleen 
maar vakken die ik leuk vind, dat was op de 
middelbare school wel anders.”

gelopen dagen weer flink geoefend, 
omdat op deze zaterdagmiddag de 
jaarlijkse sjoeldag op het programma 
staat. “Dat idee is jaren geleden spon-
taan ontstaan op een feestje, en sinds-
dien zijn er wat mensen aangesloten. 
Nu hebben we eens in het jaar met een 
man of 15 een gezellige sjoeldag met 
een hapje en een drankje, met uiter-
aard een beker voor de winnaar”, aldus 
Peter. “Kijk maar daar achter je op het 
aanrecht.” Emma was de laatste win-
naar van het sjoeltoernooi en dus is de 
familie Te Brake de trotse bezitter van 
de beker. De volgende dag bereikte mij 
overigens het heuglijke nieuws, dat 
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Sophie dit jaar gewonnen heeft, dus de 
beker is weer mee teruggegaan naar de 
Bernard van Galenstraat.

Dit weekend lijkt een mooi inkijkje te 
geven in het sociale leven van Sophie 
met op vrijdagavond een voetbalwed-
strijd van FC Twente (4-0 winst tegen 
FC Utrecht), daarna nog even Groenlo 
in met wat vriendinnen, en op zaterdag 
een gezellige activiteit met familie en 
vrienden die een belangrijke rol spelen 
in haar leven.

Maar voetbal is uiteindelijk toch wel 
het belangrijkste. Anke vertelt “Sophie 
weet echt alles. Kent alle spelers van 
alle clubs in Europa.” Vader vult aan: “En 
Sophie en ik hebben samen een voet-
balstadion-tik. Overal waar we op va-
kantie zijn, willen Sophie en ik het voet-
balstadion zien”, waarna vele Europese 
steden over tafel vliegen.

FC Twente Vrouwen
Inmiddels speelt Sophie dus bij de FC 
Twente Vrouwen waarmee ze op het mo-
ment van schrijven trotse koploper is van 
de Eredivisie.

“We trainen elke dag, en op twee dagen in 
de week trainen we twee keer, waarbij de 
tweede training specifieke training is voor 
ieder individu”, vertelt Sophie. “Toevallig 
had ik daar pas nog een gesprek over met 
Mike (red. Mike Kempers), mijn buurjon-
gen, hoeveel wij trainen. De dames doen 
er net zoveel voor als de mannen, alleen 
kunnen wij er als dames helaas niet van le-
ven op dit moment, tenzij je echt heel goed 
bent. Je ziet trouwens wat dat betreft wel 
ontwikkelingen. Er zijn bijvoorbeeld steeds 
meer sponsoren die juist ook heel graag 
het vrouwenvoetbal willen sponsoren.”

“We hebben ook echt een hele leuke 
groep. Ik voel me heel erg thuis bij het 

eerste elftal. Ik kan eigenlijk met ieder-
een wel goed overweg. Bij Twente heerst 
een bepaalde cultuur die ze goed bewa-
ken. Als spelers van andere clubs naar 
FC Twente komen, verwachten ze ook 
dat spelers zich daar aan aanpassen. Bij 
Twente draait het om ons en niet om ik. 
En daarbij wordt er verwacht dat ieder-
een er altijd hard voor werkt. Hierdoor 
ontstaat er een echt teamgevoel.” Anke 
vult aan: “Ze doen ook heel veel leuke 

dingen samen naast het voetbal, vind 
ik, zoals maatschappelijke activiteiten, 
teambuilding, samen avondjes stappen, 
van alles. Sophie woont nog thuis, maar 
zo af en toe gaat de tandenborstel mee, 
en dan weten we dat ze blijft slapen bij 
een teamgenootje en dat ze er een leuke 
avond van maken samen.”

hebben de Supercup al gewonnen en we 
willen ook de beker winnen, het kampioen-
schap natuurlijk en de Eredivisiecup.”

Jong Oranje
De goede prestaties de afgelopen maan-
den hebben er ook toe geleid dat Sophie 
is uitgenodigd voor het Nederlands Elftal 

De toekomst
Het contract van Sophie loopt aan het 
einde van dit jaar af bij FC Twente. “In het 
verleden dacht ik dat ik geen zaakwaarne-
mer nodig zou hebben en dat ik het zelf 
allemaal wel zou kunnen regelen, maar 
ik heb onlangs kennis gemaakt met een 
zaakwaarnemer, en het lijkt er toch op dat 

Verrassing
De aanpassing aan het eerste elftal is Sop-
hie goed afgegaan. Aan het begin van dit 
seizoen heeft ze, mede door blessures bij 
meer ervaren spelers in het team, bijna 
alle wedstrijden in de basis gestaan. En 
niet op de plek waarop ze zich focuste bij 
de beloftes, maar juist weer op het mid-
denveld, de plek waar ze uiteindelijk het 
allerliefste speelt. Des te moeilijker dat ze 
nu een stapje terug moet doen, in die zin, 
dat ze geen vaste basisklant meer is. “Het 
was best een verrassing dat ik zoveel in de 
basis stond tot aan vorige week. Ik heb on-
der andere voorronde Champions League 
gespeeld, en veel competitiewedstrijden in 
de basis gestaan. Dit is wel mede gekomen 
doordat een aantal meer ervaren spelers 
geblesseerd waren, maar soms moet je ook 
een beetje geluk hebben. Die spelers zijn 
nu weer terug, waardoor ik weer een stapje 
terug moet doen.” Het valt me op in hoe 
Sophie praat, dat ze aan de ene kant heel 
ontzettend ambitieus is, ze zou het liefst zo 
snel mogelijk weer in de basis staan, maar 
tegelijkertijd ook heel realistisch of mis-
schien zelfs wel wat bescheiden, want ze 
heeft bijvoorbeeld niet eens gemeld dat ze 
twee keer gescoord heeft in de voorronde 
Champions League.

De Champions League is voor Sophie wel 
een open wondje nog. “Dat we van Levante 
wonnen was best een stunt. Daarna waren 
we er zo dichtbij! Uit tegen Häcken hebben 
we heel veel kansen laten liggen, en thuis, 
terwijl de hele buurt was komen kijken om 
me te supporten, hadden we een collectie-
ve offday. En nu staat Häcken na twee ron-
des spelen bovenaan in de poule.”

Maar ondanks de uitschakeling heeft Sop-
hie met Twente nog genoeg ambities. “We 

Onder 23. “Begin oktober kreeg ik een 
belletje van de hoofdtrainer dat ik voor 
het eerst bij de voorselectie zat. Daarna 
moest ik voor een medische keuring naar 
de KNVB en niet veel later kreeg ik via 
de mail de bevestiging dat ik bij de defi-
nitieve selectie zat.” Eind oktober heeft 
Sophie al mogen invallen tegen Frankrijk 
en Spanje. Na haar debuut bij Jong Oranje 
moest ze volgens goed gebruik een liedje 
zingen aan tafel bij het eten. En daar was 
goed over nagedacht. “Ik heb het liedje 
‘Amalia’ gezongen”, vertelt Sophie, “Zodat 
ik zeker wist dat binnen de kortste keren 
iedereen mee zou zingen.”

En nu is ze dus opnieuw uitgenodigd, sa-
men met 7 andere spelers van FC Twente. 
Dit keer om met Jong Oranje naar Spanje 
te gaan voor twee oefenwedstrijden, tegen 
Schotland en Zweden. “Ik ben hier natuur-
lijk heel trots op. Ik ben één van de jongsten 
bij de selectie. Ik leer hier ontzettend veel 
van en ik leer nieuwe mensen kennen, dat 
vind ik ook heel leuk”, aldus Sophie.

ik ga samenwerken met een zaakwaarne-
mer”, zo vertelt Sophie. “Ik zou graag door 
willen bij FC Twente. Ik denk dat ik me 
goed heb laten zien de afgelopen maan-
den en ik kom uit de eigen opleiding, dus 
ik heb goede hoop dat ik mijn contract bij 
FC Twente kan verlengen.”

En hoewel Sophie eigenlijk te nuchter lijkt 
om op mijn vraag in te gaan wat haar abso-
lute droomclub zou zijn, krijg ik haar toch 
zover om daarop te antwoorden. Als ze dan 
toch mag dromen, dan zou het Barcelona of 
Manchester City zijn. 

Tot slot
Tot slot heeft Sophie nog een tip voor 
alle jonge meiden die ook de droom 
hebben om profvoetballer te worden. 
“Blijf zo lang mogelijk met de jongens 
mee voetballen, maar vooral, heb ple-
zier, dat is echt het allerbelangrijkste.” 
En zo vloog de tijd voorbij bij de fami-
lie Te Brake. Tijd om naar huis te gaan, 
en tijd om te sjoelen!

Foto’s: Stefan Kempers

“Ik heb er veel voor moeten laten om het te halen en dat was niet persé altijd leuk”

Grol VR 18+1 KAMPIOEN!!!
Vrijdag 17 november behaalde Grol Vrouwen 18+ de laatste benodigde punten in 
hun 7 tegen 7 competitie. En daarmee was het KAMPIOENSCHAP binnen!!! En 
werd er een mooi feestje gevierd. Van harte gefeliciteerd!!!!
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Heeft u iets nodig?
Wees loyaal,
koop lokaal !

Dan steunt u ook vele sponsoren 
van onze vereniging.

• FC Winterswijk tegen Grol begon 
om 14.00uur, geen traditionele tijd 
op zondagmiddag. Binnen twintig mi-
nuten scoorden beide partijen twee 
keer. Tussenstand derhalve 2-2 en die 
stand bleef staan tot aan de rust. Om 
14.25 uur kwam de familie Willemsen 
aan op het sportpark in Winterswijk. 
In de rust zegt Richard Koster: “Het is 
2-2, maar bij de familie Willemsen is 
het nog 0-0.”

• Het Fancy Fair weekend laat na iede-
re editie wel zijn sporen na, en verha-
len. Vrolijke filmpjes van hossende en 
inhakende teams, blije winnaars van 
prachtige prijzen, maar ook oproepen 
om vermiste spullen. Na de laatste 
editie op maandag al twee oproepen 
om een kwijt of zoekgeraakte voet-
baltas en een jas terug te krijgen bij 
de rechtmatige eigenaar.  

TEKKELS

Door: Henri Walterbos

De uitnodiging van Manchester United 
aan het bestuur van het Internationaal 
Marveldtoernooi om een bezoek te 
brengen aan een van de grootste clubs 
ter wereld was niet tegen dovemans 
oren gezegd. In het weekend van 8, 9 
en 10 december werden de heren en 
dames met alle egards behandeld. De 
Grolse delegatie werd rondgeleid en als 
hoogtepunt werd een bezoek gebracht 

aan de wedstrijd Manchester United 
– Bournemouth. Helaas niet het gro-
te feest na afloop na een overwinning, 
maar een volgens de Engelse media bla-
merende vertoning die met 0-3 werd 
verloren. Mooi moment voor de Grol-
lenaren was om in de grote prijzenkast 
ook de Marveldbeker tussen alle goud 
en zilver van de club aan te treffen. Toch 
een momentje van trots.  

Marveldbestuur brengt bezoek aan Manchester United
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Lievelderstraat 16   Groenlo
T 0544 - 461619

www.warenhuispost.nl

h u i s h o u d e l i j k  •  s p e e l g o e d
w o o n d e c o r a ti e  •  t u i n m e u b e l e n

Doneer aan CliniClowns
Draag jij CliniClowns een warm hart toe?
Er zijn veel manieren om aan CliniClowns te doneren.
Een online donatie waarderen we enorm!
Ga naar www.cliniclowns.nl
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Het doet ons deugd, als redactie zijnde, 
dat het clubblad iedere editie weer zeer 
veelvuldig en uitgebreid wordt gelezen. 
Ook als de artikelen online op de soci-
ale mediakanalen van Grol verschijnen, 
noteren we soms duizelingwekkende 
aantallen van unieke lezers. Een gevolg 
van het veelvuldig lezen door velen kan 
soms heel erg leuk zijn voor iemand die 
in het clubblad stond en daarin uitspra-
ken doet die ineens gevolgen krijgen. 
Leuke gevolgen in dit geval.

Door: Henri Walterbos

Dit overkwam Sven Oostendorp. Zie hier-
bij delen uit de mail die ondergetekende 
ontving van Hemmie Oolthuis, bestuurs-
lid van de Supportersvereniging FC Twen-
te Oost Gelre.

‘Naar aanleiding van het clubblad van jaar-
gang 43, 12 juli 2023, nr. 2, met daarin het 
interview van Sven Oostendorp (nog nooit 
bij een wedstrijd van FC Twente wezen 
kijken), hebben wij gemeend als suppor-
tersvereniging hem 2 vrijkaarten te moe-
ten aanbieden voor de thuiswedstrijd van 
FC Twente – NEC’. Een prachtig gebaar! 
Op 11 november, wanneer een groot deel 

van carnavalsgek Grolle in de ban is van de 
opening van het carnavalsjaargetijde, die-
zelfde dag, is Sven in de ban van zijn eerste 
bezoek aan de Grolsch Veste. Samen met 
vader Peter bezoekt hij dan namelijk de 
wedstrijd FC Twente – NEC en wordt hij 
tevens uitgenodigd gratis met de gehele 
vaste supportersschare van Supporters-
vereniging FC Twente Oost Gelre met de 
traditionele touringcar mee te rijden naar 
Enschede.

Vader en zoon Oostendorp worden bij het 
verzamelpunt van de ‘afdeling Groenlo’, 
café Grolzicht, opgevangen en welkom 
geheten. Naast de vrijkaarten voor de 
wedstrijd, ontvangen beiden een sjaal van 
de eigen Supportersvereniging FC Twen-
te Oost Gelre, een consumptie ter plekke, 
alsmede 2 consumptiemunten voor een 
drankje in de bus. 

Hemmie Oolthuis is verheugd dat hij Sven 
en zijn vader blij heeft kunnen maken. 
“Samen met onze vrienden uit het naburi-
ge dorp Lichtenvoorde vormen wij samen 
de Supportersvereniging FC Twente Oost 
Gelre. Sven en zijn vader hadden een bij-
zonder mooie plek (vak 130, rij 2 nr. 13 en 
14) ter hoogte van de middenlijn. Hopelijk 

hebben zij genoten. In ieder geval zeker 
van een drankje bij ‘Cappie’ na afloop, on-
danks dat wij die avond hebben gelijkge-
speeld ( 3-3)!”

Op 5 mei 2024 viert de supportersver-
eniging zijn 10-jarig bestaan. “Wij tellen 
op dit moment 101 leden, waarvan de 
meesten lid zijn van Grol en Longa ’30.”

Sven Oostendorp:
Van ‘Speler van het kwartaal’ Grol naar ‘Supporter van de dag’ FC Twente
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VOLG JĲ  
ONS AL?

Check onze Instagram en Facebook 
voor de laatste aanbiedingen

#BADKAMERINSPIRATIE

#VISGRAATVLOER

#VLOERTEGELS

#KERAMISCHPARKET

#PVCVLOEREN

#SANITAIR

#MEERDANALLEENTEGELS

/BETTINGRESSING /BETTINGRESSING

Nu ook 
bereikbaar 

via WhatsApp!
06-17602566

BCG
Business Club s.v.Grol

ontmoet en 
pro�teer van 
ons netwerk

www.bcgrol.nl

Ook 
donateur 
worden?

Graag!

WIJ ZIJN 
THUIS IN ALLE 
FACETTEN 
VAN HET 
SCHILDEREN

Wij ontzorgen u graag op het gebied van:
• binnenschilderwerk
• buitenschilderwerk
• wand en plafond afwerking
• glaswerkzaamheden  

www.teboome.nl

Kijk voor onze actuele vacatures op
werkenbijwelgro.nl
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In Memoriam 

Marietje Koenders  
Zaterdagochtend 14 oktober overleed Marietje Koenders (87). Marietje was getrouwd met Frans Koenders, oud eer-
ste elftal speler, oud bestuurslid en erelid van onze vereniging, tevens drager van de zilveren KNVB speld, die helaas 
al in 2003 op 71 jarige leeftijd overleed. Marietje en Frans hebben één dochter, Marriëtte, eveneens liefhebster van de 
voetbalsport en bij Grol actief als omroepster bij thuiswedstrijden van Grol 1. Marriëtte overleed helaas al in 1995, op 
de veel te jonge leeftijd van 32 jaar.
Ondanks de hiervoor genoemde tegenslagen, die tot groot verdriet leidden, was het de positieve benadering van het 
leven, die Marietje er bovenop bracht en hield. Dit kwam vooral ook door schoonzoon Peter Hartman, de partner van 
haar overleden dochter Mariëtte, alsmede door Peter zijn huidige vrouw Bianca en hun beide kinderen Kai en Indy. Ze 
zei daarover: “Zij zijn voor mij alles en hun beide kinderen beschouw en behandel ik helemaal als mijn kleinkinderen.” 
Marietje ten voeten uit. Ze was altijd goed gehumeurd en een zorgzame gastvrouw, niet alleen voor haar familieleden, 
vrienden en bekenden, maar ook voor alle om haar heen wonende gezinnen. Wij wensen de familie, Peter, Bianca, Kai 
en Indy veel sterkte met dit verlies. 

Wim Deunk   
Op 87-jarige leeftijd overleed Wim Deunk op zondag 5 november. Wim, geboren Winterswijker, is lid van onze vereniging 
sinds 5 februari 2002. Wim kwam in 1963 in Groenlo te wonen aan de Papendijk. Hij begon ooit als voetballer, maar dat 
was niet echt voor hem weggelegd, dus ging hij tennissen en keek hij alleen nog naar voetbal. Hij was een groot fan van 
Studio Sport. Wim was 60 jaar getrouwd met zijn vrouw Anna. Samen hebben ze 4 kinderen en 4 kleinkinderen.
Zijn zoons Richard en Maurice hebben gevoetbald in Grol 11. Wim was altijd 6 dagen per week beschikbaar voor zijn 
familie, maar niet op de woensdagen. Wim was namelijk sinds 2001 trouw lid van de Woensdaggroep bij Grol en stond 
daar bekend als een zeer bekwame vakman en tevens een zeer rustige en aardige man. Wij wensen zijn echtgenote 
Anna, de kinderen en kleinkinderen, hun partners, veel sterkte toe.  

Ferry Broshuis   
Dinsdag 7 november overleed Ferry Broshuis op 82-jarige leeftijd. Ferry was lid van onze vereniging sinds 1 juni 1952. Hij 
heeft op jonge leeftijd gevoetbald bij Grol maar deed dat, zoals hij altijd zelf verkondigde, op een laag niveau. Wel was 
hij een groot fan van ‘Oranje’ oftewel het Nederlands Elftal. Hij heeft veel wedstrijden van het Nederlands Elftal bezocht 
tijdens EK’s en WK’s in onder andere Duitsland, Engeland, Frankrijk, Oostenrijk/Zwitserland en Nederland/België.
In 1993 was Ferry actief lid van de jubileumcommissie ‘75 jaar Sportvereniging Grol’. In die functie heeft hij samen met 
wijlen Harrie blanken het herdenkings- c.q. jubileumboek ‘Een grote familie!’ geschreven. Vanaf 2009 heeft Ferry 
een aantal jaren gefungeerd als ‘tussenpaus’ hoofdredacteur van ons en uw aller clubblad. Daarnaast was Ferry vele 
malen ceremoniemeester bij jubilea en bij recepties vanwege een door Grol 1 behaald kampioenschap of andere fees-
telijke aangelegenheden. In de Groenlose Gids had ‘Onze Ferry’, zoals broer Harry hem altijd liefkozend noemde, 60 
jaar lang de zeer goed gelezen column ‘De Torenwachter’. Ook Grol kwam hierin veelvuldig op een positieve, veelal 
euforische, manier voorbij. Ferry heeft hij zich op vele terreinen verdienstelijk gemaakt voor ‘zijn’ Groenlo. Ferry was 
getrouwd met Anne Marie. Samen hebben ze 3 kinderen, dochters Kyra en Tessa, en in liefdevolle herinnering zoon 
Marnix. In totaal ook nog eens 5 kleinkinderen. Wij wensen allen veel sterkte toe.

Paul Meekes   
Maandag 27 november overleed Paul Meekes (88). De geboren Lichtenvoordenaar was lid van onze vereniging sinds 
1 september 1972. Op 15 jarige leeftijd ging Paul in Groenlo werken bij de Groenlose Meubel Industrie van de familie 
te Lintelo. Daar bleef Paul werkzaam tot aan zijn VUT in 1995. Paul was getrouwd met Anny Kolkman. Samen hebben 
ze 2 zonen, te weten Benno en Myron. Oudste zoon Benno overleed al op 19 jarige leeftijd. 
Paul heeft vroeger zelf bij Longa gevoetbald en deed jarenlang mee aan het bedrijfsvoetbaltoernooi in Groenlo, met 
het combinatietram Lintelo/Veld. Beide zonen hebben bij Grol gevoetbald. Kleinzoon Sven, de zoon van Myron, 
speelt nog steeds bij onze vereniging. Paul was altijd betrokken en langs de lijn aanwezig bij de wedstrijden van zijn 
zoons en kleinzoon. Naast voetbal hield Paul van biljarten en deed hij vrijwilligerswerk zoals het bezorgen van biblio-
theekboeken en maaltijden. Paul is op 3 november vorig jaar nog gehuldigd vanwege zijn 50 jarige lidmaatschap bij 
onze vereniging. Wij wensen Anny, Myron, Sven en Serina veel sterkte met het verlies van hun dierbare. 
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PARTNERS
#SAMENGROL
Ook de afgelopen maanden heeft het Commercieel Team van onze
vereniging weer verschillende BusinessClub Partners mogen verwelkomen.

NIEUWE BUSINESSCLUB PARTNERS:
FREDERIK HENDRIK /  
DE STADSCHPOMP
Zo heeft de combinatie Frederik Hendrik / De Stadschpomp 
een nieuwe overeenkomst getekend. Bij deze gerenommeer-
de restaurants op de markt in Groenlo zit je goed voor een 
heerlijk lunchgerecht of een smaakvol diner, in combinatie met 
een heerlijk drankje. Op naar een mooie samenwerking!

POELHUIS PROMO
Een andere nieuwe sponsor die zich aan de Grol heeft ver-
bonden is Poelhuis Promo uit Groenlo. Arne Poelhuis, eigenaar 
van Poelhuis Promo, is specialist in het leveren, bedrukken en 
borduren van T-shirts, polo’s, bedrijfskleding, promotieartikelen 
en presentatiemateriaal. Ook het beletteren van bedrijfsvoer-
tuigen of reclameborden langs sportvelden is voor Poelhuis 
Promo dagelijkse kost. Arne is zelf met enige regelmaat bij Grol 
te vinden. Mooi om op deze manier deze binding nog groter 
te maken!

BARTS INSTALLATIETECHNIEK
We zijn nog niet klaar, want ook Barts Installatietechniek is part-
ner van Grol geworden. Barts is een erkend installatiebedrijf 
met alle disciplines onder één dak. Een trots familiebedrijf met 
56 jaar ervaring, met het vizier op een duurzame toekomst. Dit 
bedrijf, met een allround team van 12 medewerkers, is geves-
tigd in Rekken en begeeft zich zowel op de zakelijke als parti-
culiere markt. Welkom in Groenlo!

GZN ARCHITECTEN
We zijn nog lang niet klaar met het aankondigen van nieuwe 
Grol BusinessClub Partners. Ook GZN Architecten heeft zich 
reeds aan Grol verbonden. Stefan Kok, architect en eigenaar 
van GZN Architecten, is met zijn bedrijf te vinden aan de Bel-
trumsestraat in Groenlo en heeft al menig stadsbeeld mogen 
verfraaien. Welkom bij Grol!

TRADE EASY SPORTS
Ook een warm welkom voor Trade Easy Sports. Een onderne-
mende club met een sportief karakter: een goede match met 
onze club. Het bedrijf van Dave en Anne Bus heeft al meer dan 
20 jaar ervaring in het in- en verkopen van bekende partijen 
sport- en fashion artikelen. Het bedrijf is te vinden op de Laar-
berg in Groenlo. Welkom op Sportpark Den Elshof!

KINDERCENTRUM  
’T BELHAMELTJE
De laatste partner die we deze editie aankondigen is Kinder-
centrum ’t Belhameltje uit Beltrum. Al meer dan 15 jaar is er in 
Beltrum, of beter nog, er net iets buiten, voor alle kinderen uit 
de regio groene kinderopvang in de vorm van dagopvang en 
buitenschoolse opvang. Een mooie kleinschalige, groene op-
vang met oog voor kwaliteit en waarbij het kind centraal staat. 
Een hele mooie samenwerking tussen onze vereniging en dit 
mooie bedrijf. Ook voor jullie een warm welkom!
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ElectronicPartner

ZORGELOOS GENIETEN, WIJ ZORGEN ERVOOR

Beltrumsestraat 44 - 7141 AM  Groenlo - Tel: (0544) 46 56 82
  E-mail: info@epgrootzevert.nl - www.epgrootzevert.nl

BEELD & GELUID

TELECOM & MULTIMEDIA 

WASSEN & DROGEN 

KOELEN & VRIEZEN  

EIGEN TECHNISCHE DIENST

INDUSTRIEWEG 11, GROENLO                                 TEL. 0544-464359
adv_VersGras Grol_23.pdf   1   10-3-2023   14:59:43

Openingstijden: 
Ma-Wo 8.30 - 18.00, Do-Vrij 8.30 - 20.00, Zat 8.30 - 17.00
Adres: 
Parallelweg 3, 7141 DL Groenlo, T 0544 - 46 74 72

Decorette decorette.nl/groenlo
Hubo Groenlo hubo.nl/groenlo

RECLAMEBORD VOOR 
MEEKES BOUW
Naast alle langdurige partnerschappen tussen Grol en sponsoren is het nog steeds mogelijk om enkel voor een 
reclamebord te gaan. Onlangs is daarom het reclamebord van Meekes Bouw uit Groenlo vernieuwd. Bedankt voor 
jullie verlenging!

BOMMELWERELD
NEEMT VORM AAN
Wie op de N18 tussen Groenlo en Eibergen rijdt, kan het niet 
ontgaan zijn: Bommelwereld neemt serieuze vormen aan. Dit 
themapark, onderdeel van Marveld Recreatie, wordt opgele-
verd in 2025 en zal een grote aanwinst zijn voor Groenlo en 
de gehele Achterhoek. Bezoekers betreden straks een groot 
kasteel op een heuvel, met daar naadloos tegenaan het over-
dekte attractiepark, geheel gebaseerd op de karakters van 
Tom Poes en Heer Bommel, ‘een heer van stand’.  In een hal 
van zo’n 9.000 m² zal de wereld die Marten Toonder creëerde 
vorm krijgen, met als stralend middelpunt heer Bommel’s kas-
teel, Bommelstein. 

Als Grol wensen we Edwin Bomers succes met de bouw! 
Tip! Omroep Gelderland volgt het project en de bouw 
met de tv-serie ‘Bommelwereld: van tekening tot pret-
park’. De eerste aflevering staat inmiddels online op 
www.gld.nl/bommelwereld.

niet willen hebben, maar ook wij kunnen 
daar weinig aan doen. Het gras kan, als het 
nat is door de vele regen, niet gemaaid wor-
den omdat het gemaaide gras dan aan de 
machine blijft zitten, en die dan niet verder 
kan. Er wordt op dinsdag, en soms op vrij-
dag, gemaaid en pas als het droog is kunnen 
de lijnen erop. De lijnen moeten opdrogen. 
Dan blijven ze goed zichtbaar, maar komt 
er regen dan verdwijnen de lijnen weer. We 
doen er als woensdaggroep alles aan om dit 
zo goed mogelijk te doen. Velen van ons zijn 
bijna elke dag op het sportpark aanwezig 
om alles in orde te maken. Mochten er op- 
of aanmerkingen of suggesties zijn, dan kan 
er altijd contact opgenomen worden en zijn 
we bereid tot een gesprek.

Van de woensdaggroep…..

Ophalen Oud IJzer
Iedere woensdag zijn wij drukdoende 
om het sportcomplex van de Grol keu-
rig netjes te onderhouden. Zo zijn we 
onder meer bezig met het maaien van 
de velden, het harken van de perken, 
blad opruimen en nog veel meer. Eén 
van die andere werkzaamheden is ook 
oud ijzer ophalen bij mensen aan huis. 
Het wordt allemaal gratis bij U thuis 
opgehaald. Eén telefoontje naar de 
woensdaggroep is voldoende en het 
Grolkarretje komt naar U toe. U blij, wij 
blij. Heeft u oud ijzer dat U graag opge-
haald ziet worden, neem dan contact 
op met Fons Koldewey 
06-23292686.

Onze grasvelden 3 en 4 zien er slecht uit dit 
jaar. Dit komt hoofdzakelijk door de hitte/
warmte van afgelopen zomer. We hebben 
vele dagen gesproeid met het water uit de 
Slinge. Het nadeel hiervan is dat er ook veel 
middelen meekomen die ervoor zorgen dat 
er veel onkruid in de grasvelden komt dat 
sneller groeit dan gras. Helaas kunnen we 
geen puls slaan om met schoon grondwater 
te sproeien. Vele ondernemingen hebben 
dit reeds geprobeerd, maar niemand komt 
door de dikke harde leemlaag heen die er 
zit. Door deze situatie is het voorgekomen 
dat er een paar keer niet gevoetbald kon 
worden. Dit kon niet omdat de belijning 
slecht of soms zelfs helemaal niet te zien 
was. Een vervelend voorval welke wij ook 
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T 0544 47 40 40          rouwmaat.nl

Met vestigingen in Groenlo, Hengelo (Ov.), Enschede, Losser, Rijssen, Zutphen, Ulft en Bocholt (D).

- Beton- en metselmortels

- Grond-, weg- en waterbouw

- Sloop en bodemsaneringen

- Bodemonderzoek en advies

- Afvalinzameling en beheer

- Recycling van afval- en grondstromen

Regelt het gewoon!

www.veld.nl

Expert in 
koudetechniek

BUSINESSCLUB SPONSOR
ERVE KOTS

BUSINESSCLUB
SUPPORTERS

NIEUW TRAININGSPAK
VOOR GROL 5
Grol 5, uitkomend in de reserve 4e klasse zondag, heeft zich onlangs in een nieuw trainingspak mogen hijsen. Een combinatie van 
sponsoren heeft ervoor gezorgd dat dit team elke zondag strak gekleed, in eenheid van tenue, aan de warming up begint. Trainer/
leider Rudi Porskamp is dan ook enorm blij met de combinatiesponsoring van Jong!, Niice en Klein Gebbink Klimaattechniek. Suc-
ces en bedankt!

Erve Kots uit Lievelde heeft zich als BusinessClub Sponsor langer verbonden aan Grol. Als onderdeel van de samenwerking wordt 
het sponsorbord langs veld 1 vernieuwd. Bedankt voor deze mooie verlenging! 

Naast verschillende nieuwe BusinessClub Partners en Sponsors heeft het Commercieel Team ook verscheidene BusinessClub 
Supporters weten te binden. Met deze kleinste vorm van sponsoring bent u als bedrijf lid van de BusinessClub Grol en heeft u toe-
gang tot verschillende netwerkevents door het jaar heen, waaronder de sponsoravond voorafgaand aan het Marveldtoernooi. De 
afgelopen periode hebben Have Beheer en Veld Invest zich op deze manier verbonden aan onze club. Welkom!

SPONSORCONTRACT MET SPORTCAFÉ  
DEN ELSHOF VERLENGD
Sportvereniging Grol en Sportcafé Den Elshof zijn 
al 55 jaar onlosmakelijk met elkaar verbonden. Het 
sportcafé wordt vaak genoemd als één van de mooiste 
en fijnste voetbalkantines van Nederland. Onlangs is 
het nieuwe contract door Rob Porskamp van Sportpark 
Den Elshof en Grol-voorzitter Stan Raben ondertekend. 
Dit betekent dat Den Elshof shirtsponsor blijft van maar 
liefst 10 seniorenteams en reclamebordsponsor blijft 
op het hoofdveld, en daarnaast de vereniging nog op 
vele andere vlakken blijft ondersteunen en als sponsor 
optreedt. Als Grol zijn we dan ook zeer verheugd over 

de goede samenwerking met Sportcafé Den Elshof in 
het algemeen en over de verlenging van de afspraken 
in het bijzonder.

SPONSOREN DIE SCOREN
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HOTEL CAFÉ  
BILJARTCENTRUM POT

SPONSOR VAN HET KWARTAAL

Het najaar heeft haar intrede gedaan en dat valt te merken. Buiten is het koud en guur waardoor er weinig mensen op de 
been zijn in de Grolse binnenstad. Vandaag zijn we te gast bij Hotel Café Biljartcentrum Pot, kortweg Café Pot, alwaar een 
voor een de stamgasten binnendruppelen en hun vaste stek innemen aan de bar voor de vrijdagmiddagborrel. Achter de bar 
zijn het Petra Pot en Dave Rooks die elke gast even hartelijk begroeten en binnen een handomdraai elk gewenste drankje 
voorschotelen. Met Dave doet de 3e generatie zijn intrede binnen het familiebedrijf en is het dus een mooi moment voor een 

nadere kennismaking met deze nieuwe BusinessClub Partner.

Door: Christian Buiël

lvorens we beginnen over de 3e generatie is het goed 
om de rijke geschiedenis van Café Pot kort en bondig 

samen te vatten. Het bedrijf van de familie Pot stamt uit het 
jaar 1976. In dat jaar beginnen Gerrit en Mia Pot, de opa en 
oma van Dave, met het café aan de Barakkenplaats. Het café 
is echter niet altijd op dezelfde plaats gevestigd geweest, 
daar het in november 1984 tot de grond toe afbrandt en de 
familie noodzaakt om een tijdelijk onderkomen te zoeken. 
Deze wordt gevonden in de voormalige fotozaak van Hubers 
aan de Nieuwestraat, terwijl in de tussentijd het café volledig 
opnieuw wordt opgebouwd waarbij het hotelgedeelte 
wordt toegevoegd aan het familiebedrijf. Nadat het geheel 
vernieuwde Pot in 1986 haar deuren weer opent is het dochter 
Petra, de moeder van Dave, die in 1995 haar intrede doet en in 
2000 de zaak overneemt. Nu, ruim 23 jaar later, is het tijd voor 
de volgende generatie.

Ondertussen is Dave aangeschoven aan een van de vele tafels 
in het warme en knusse café en begint te vertellen: “Afgelopen 

januari zijn we het overnametraject gestart en het plan is dat 
ik het de komende 5 jaar beetje bij beetje ga overnemen van 
mijn moeder Petra”, stelt Dave trots. Een bedrijfsovername is 
niet niks en zeker ook niet vanzelfsprekend tegenwoordig, 
helemaal bij een familiebedrijf. Dave: “Het idee om de zaak 
over te nemen is gaandeweg ontstaan. Ik wou eerst kijken wat 
de wereld te bieden heeft en heb zodoende goed overwogen 
of het wat is om het over te nemen. Uiteindelijk besloten om 
het toch te doen en nu zijn we alweer een paar maanden 
onderweg”.

4 biljarttafels en 13 hotelkamers
Dave, geboren en getogen in Groenlo en ondertussen 28 
lentes jong, heeft geen specifieke horecaopleiding gevolgd 
maar heeft de Mbo-opleiding Leisure & Hospitality afgerond 
om vervolgens direct aan het werk te gaan. Zo heeft hij de 
afgelopen jaren bij diverse parken van Landal Green Parks 
gewerkt in de functie van Manager Fun & Recreatie, terwijl 
hij daarnaast de nodige cursussen heeft gevolgd. “Met het 
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overnametraject is het dan ook de bedoeling dat mijn moeder 
minder gaat werken”, zo stelt Dave. “Maar dat lukt nog niet 
echt”, voegt hij lachend toe. Naast Dave en Petra bestaat het 
team immers uit nog een drietal medewerkers.

Zo beschikt het hotel over dertien kamers, terwijl er in het 
ruim opgezette café plaats is voor maar liefst 4 biljarttafels. 
“Het hotel loopt eigenlijk gigantisch goed, terwijl het biljart 
altijd al een onderdeel is geweest van het bedrijf. Het is dan 
ook de combinatie van de drie onderdelen”, stelt Dave. Het 
hotel kent dan ook zowel zakelijke gasten als toeristen die 
er overnachten en voor een goede bezettingsgraad zorgen 
aldus Dave: “Vanaf Pasen tot en met de herfstvakantie is de 
hoofdmoot toerisme, terwijl we de zakelijke gasten met name 
gedurende de winter verwelkomen”. 

Zodoende is er altijd wel iets te doen bij Hotel Café 
Biljartcentrum Pot dat zeven dagen in de week geopend is. 
Het café kent haar stamgasten met daarnaast uiteraard de 
leden van de biljartvereniging die er met de nodige regelmaat 
te vinden zijn. Het biljart is namelijk altijd al een onderdeel 
geweest van het bedrijf. “De vereniging bestaat uit ca. 45 
leden die binnen de KNBB op districtsniveau spelen in het 
district Berkel & Slinge. Daarnaast zijn er een aantal senioren 
die hier een onderlinge competitie spelen terwijl wij zelf ook 
af en toe een toernooi organiseren”. Als we Dave vragen naar 
de jonge aanwas binnen de biljartsport geeft hij doe dat de 
jeugd niet echt warmloopt voor de sport: “We hebben wel een 
aantal ‘jongere’ leden, maar niet in zulke grote getale waarmee 
je verder kunt richting de toekomst. De kunst is het om te laten 
zien wat biljart te bieden heeft, het Libre-biljart is immers niet 
zo populair onder jongeren maar er is meer dan dat”, stelt 
Dave vastberaden als een ware ambassadeur van het biljarten.

Van sponsor tot BusinessClub Partner en een eigen draai 
eraan geven
Daar waar Café Pot al jarenlang sponsor was van de Grol heeft 
Dave ervoor gekozen om deze samenwerking uit te breiden 
en om te zetten naar een BusinessClub Partnerpakket. “Als 
Grolse onderneming probeer je de lokale gemeenschap 
zoveel mogelijk te supporten daar waar mogelijk. We proberen 
altijd wat terug te doen en daarnaast is het uiteraard ook goed 

voor onze naamsbekendheid”, zo legt Dave de keuze voor het 
nieuwe sponsorpakket uit. Hij vervolgt: “Zelf ben ik daarnaast 
ook een tijdje weggeweest uit Groenlo, en nu ik in de zaak kom 
wil ik ook mijn eigen netwerk wat verbreden en zichtbaarder 
worden in Groenlo. Gewoon onder de mensen komen, laten 
zien dat je er bent en het gesprek aangaan”. Onlangs was hij 
dan ook voor de eerste keer aanwezig bij een activiteit van 
de BusinessClub Grol wat hem goed is bevallen. Dave: “Dat 
was allemaal goed geregeld en smaakt naar meer. Het was erg 
leuk en gezellig!”. 

Als we Dave vragen naar zijn toekomstplannen geeft hij aan 
dat hij voor de korte termijn beetje bij beetje een eigen draai 
eraan wil geven: “Ik wil met name het warme en huiselijke 
gevoel terugbrengen in de zaak, met bijvoorbeeld foto’s van 
vroeger aan de muur. Voor de lange termijn heb ik zeker wel 
plannen en ideeën, maar daar kan ik nog niet veel over kwijt. 
Die zitten in het vat, en wat in het vat zit verzuurt niet”. Bij Café 
Pot zit het dus wel goed voor de toekomst als we de woorden 
van Dave volgen. “Eigenlijk is er gewoon van alles mogelijk bij 
Hotel Café Pot. Van verschillende biljartvarianten tot kaarten 
of gewoonweg gezellig borrelen. Ik wil gewoon graag aan 
Groenlo laten zien hoe gezellig het hier is en wat je er allemaal 
kunt doen. Niks is te gek en alles kan”, zo besluit Dave waarna 
hij al lachend toevoegt: “Nou ja, bijna alles”.

Mooie afsluitende woorden van een enthousiaste jonge 
horecaondernemer die vol trots het familiebedrijf voortzet. 
Namens de Grol wensen we Dave en zijn team dan ook alle 
goeds voor de toekomst!

‘Als Grolse onderneming probeer je de 
lokale gemeenschap zoveel mogelijk te 

supporten daar waar mogelijk’
- Dave

Foto's: Stefan Kempers

VAN SPONSOR TOT BUSINESSCLUB PARTNER
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Groenlo • T (0544) 46 60 00 marveld.nl

5-sterren Bungalow- & Kampeerpark
ApartHotel Havezate Marveld 

Ontdek je geluk...

•  Schoonmaak  •  Glasbewassing & Facilitaire dienstverlening binnen- en buitenzijde  •  Houtreiniging •  
Dakgootreiniging  • Zonnepaneelreiniging en -vogelwering • Telescoop glasbewassing • Kunststofreiniging

Den Sliem 89, 7141 JG Groenlo
0544 46 15 92
06 - 22 43 38 66
info@demaanschoonmaakdiensten.nl 
www.demaanschoonmaakdiensten.nl

De Maan Schoonmaakdiensten 
is een bekend gezicht in de 
regio Achterhoek. 
Wij leggen de lat hoog als het 
om reiniging en service gaat!

Al ruim  
18 jaar een  
blinkend  
resultaat!
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Column

De Stamgast

spits zou moeten hebben. Fysiek sterk, 
snel en hij kan goed koppen. Alleen 
mist hij vooralsnog het neusje voor de 
goal. Als hij één op één met de keeper 
zijn kalmte kan bewaren, maakt hij zo 
dertig goals per seizoen.

PSV is dé te kloppen ploeg in 2024. Met 
minimaal zestien basiswaardige spelers 
is de selectie volledig in balans. Het ge-
mak waarmee PSV in De Kuip Feyenoord 
versloeg, vond ik zeer indrukwekkend. Ik 
zie de Eindhovenaren geen moment in 
gevaar komen, of er moet in de winter-
stop het een en ander gebeuren op de 
transfermarkt.

Ondertussen is ook heel Nederland 
in rep en roer. Geert Wilders heeft de 
verkiezingen gedomineerd. Met zeven-
endertig zetels houdt Wilders PvdA/
GroenLinks ruimschoots achter zich. 
Voor de verkiezingen was een coalitie 
met de PVV als grootste partij ondenk-
baar, niemand wilde immers met Geert 
Wilders regeren. Na de eerste verken-
ningsgesprekken lijkt het er voor Wil-

De loting voor het EK in Duitsland is 
inmiddels geweest. We mogen onze 
borst weer natmaken tegen Frankrijk. 
De Fransen zijn inmiddels niet één, maar 
twee maatjes te groot voor ons. Maar 
elk nadeel heeft zijn voordeel: we tref-
fen ze pas weer in de finale. Want met 
Oostenrijk en een nader te bepalen land 
uit de play-offs, mogen we geen proble-
men hebben. Er is zelfs nog een kans om 
als één van de vier beste nummers drie 
door te gaan naar de volgende ronde. 
Het EK van de lammen en de blinden. 
Ik verlang terug naar een eindtoernooi 
met zestien landen. Ben je goed genoeg, 
dan zit je erbij. Zo niet, dan pech. Top-
spelers als Jari Litmanen en Ryan Giggs 
hebben nooit een EK mogen spelen. 
Ook dat heeft zo zijn charme.

Wij gaan vooralsnog naar het EK met 
Wout Weghorst als spits. Niemand 
neemt ons toch serieus? Ik zou ook 
niet zo 1-2-3 weten wie onze aanval-
sleider zou moeten zijn. Zelf ben ik 
groot fan van Brian Brobbey. In prin-
cipe heeft hij alles wat een moderne 

ders iets rooskleuriger uit te zien. Een 
rechts kabinet met PVV, NSC, VVD en 
BBB ligt op de loer, al moeten er nog wat 
flinke plooien worden gladgestreken. Ik 
zie het wel zitten. Centrumlinks mag na 
twaalf jaar wanbeleid wel even een pas 
op de plaats maken. Maar of het echt 
zover komt… we zullen het zien.

De Fancy Fair was weer een groot suc-
ces. Na een aantal jaren met iets min-
der animo, zat het sportcafé met de 
najaarseditie weer stampvol. Ik heb in 
eerdere columns mijn waardering uit-
gesproken aan de organisatie, maar ook 
de sponsoren mogen we niet vergeten. 
Zij stellen de fantastische prijzen voor 
een klein bedrag of zelfs gratis ter be-
schikking, zodat elke ronde van het rad 
de moeite waard is om mee te spelen. 
Chapeau!

Ons vlaggenschip staat op dit moment 
op een tiende plaats in de 1e Klasse H. 
Door de instroom van de zaterdagteams 
is het niveau erg hoog. We hebben al een 
aantal mooie, spannende wedstrijden 
mogen aanschouwen. Maar doordat er 
twee clubs rechtstreeks degraderen en 
maar liefst drie teams veroordeeld wor-
den tot het spelen van nacompetitie, 
is handhaving zeker geen vanzelfspre-
kendheid. Het contract met hoofdtrai-
ner Philip Agteres is inmiddels verlengd, 
wat aangeeft dat men tevreden is over 
de ontwikkeling van het team en de spe-
lers individueel. Dat is mooi om te horen. 
Op naar handhaving!

Het jaar 2023 nadert zijn einde. Sinter-
klaas is weer naar Spanje en Kerstmis 
staat voor de deur. Een mooie gele-
genheid om vanaf deze plek iedereen 
ontzettend fijne Kerstdagen en alle ge-
luk en vooral gezondheid voor 2024 te 
wensen! Wees een beetje lief voor jezelf 
en de ander, dan komt alles goed.Foto: John Ligtenberg



voor u!

v.d. Meer de Walcherenstraat 1
7131 EN Lichtenvoorde 
Tel: 0544 371207 - info@drukkerij-westerlaan.nl

Voor al uw drukwerk kunt u terecht bij Drukkerij Westerlaan. 
Bel gerust en vraag naar alle mogelijkheden.

Wij zijn drukker 
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